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Het is bijzonder om een plek in het dorp te zijn waar jong en oud  
van houdt.  Een vertrouwde basis, waar je vrienden voor het 
leven maakt. Waar je leert winnen en verliezen.

Valken ‘68 is een plek waar je groeit.
Tot bloei komt.
Sportief en als persoon.

Zo hebben wij dat bij de club 
ervaren, van kleins af aan.
En dat gevoel gunnen 
we iedereen.

Daarom zijn we de trotse 
hoofdsponsor  van
v.v. Valken ‘68.

Met heel ons 
geel rode hart!
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Beste lezer,

De voorbereiding op het seizoen 2023/2024 is in volle gang. 
Voor mijn gevoel is de zomerstop steeds korter en eigenlijk 
klopt dit ook wel. Valken’68 is een club die niet stilstaat. 
Er spelen altijd onderwerpen die van belang zijn en niet 
kunnen wachten totdat de zomerstop voorbij is om 
afgehandeld te worden. Een onderdeel dat gebruikelijk in 
de zomer wordt uitgevoerd is de presentatiegids. Ook dit 
jaar is er weer een gids gemaakt die vol staat met informatie 
over de gehele club. Niet alleen de selectie, maar juist ook 
die jeugdelftallen die minder vaak in de picture staan. 
De presentatiegids is uiteraard weer mede dankzij de 
adverteerders tot stand gekomen. Zij dragen bij aan een 
verdere professionalisering van de gids én onze club.

Terugblik
Afgelopen seizoen hebben we eindelijk weer een normaal 
seizoen kunnen spelen zonder coronaperikelen. Gelukkig 
maar, want voetbal zonder toeschouwers en een derde helft 
is niet wat ik persoonlijk voor ogen heb. Het sociale aspect
van een vereniging is immens te noemen. Het seizoen 
2022/2023 was het eerste jaar onder trainer Derek van der 
Plas. Hier kijk ik met een goed gevoel op terug. We hebben 
lang meegedaan om de play-offs voor promotie en helaas 
zijn we dit op het laatst misgelopen. Dat is jammer, maar 
het belangrijkste is dat we een goede indruk hebben 
achtergelaten. Met Valken’68 moet serieus rekening 
gehouden worden. Om die reden hebben we ook vrij snel 
het contract met Derek verlengd. Met de basis die is gelegd 
denken wij nog meer uit deze samenwerking te kunnen 
halen. 

Nieuw seizoen
Ook in het seizoen 2023/2024 speelt ons vlaggenschip weer 
in de Eerste klasse. Dit jaar bestaat de competitie uit twaalf 
teams en daarin spelen zeven bekende clubs. Nieuw zijn 
S.V. Den Hoorn, Leidsche Football Club, RKDEO, SSA FC 
Skillz Wateringse Veld en TAC’90. De verwachting is dat we 
ook het komende seizoen bovenin gaan meedoen en we 
hopen in ieder geval de play-offs te gaan halen. Ik denk dat 
dit mogelijk is, ondanks het afscheid van een aantal be-
langrijke krachten en een minder brede selectie dan vooraf 
was verwacht. Naast deze sportieve verwachting hoop ik 
als échte Valkenburger natuurlijk weer op de doorbraak van 
enkele dorpsgenoten in het eerste elftal. 

Uniformiteit
Het nieuwe seizoen is al uniek voor het goed en wel 
begonnen is. Voor het eerst sinds de oprichting van de club 
loopt ieder team de komende drie jaar in dezelfde, nieuwe 
kleding. Van jong tot oud en van jongen tot meisje. Hier ben 
ik enorm trots op en natuurlijk had dit zonder de sponsoren 
123inkt, Autocentrum van Egmond en Postmus.nl niet 
mogelijk geweest. Zij hebben hun nek uitgestoken zodat 
ieder lid de komende drie jaar een mooi tenue heeft, met 
daarbij een presentatiepak en een voetbaltas. Alleen voor 
het eerste en tweede elftal is er een uitzondering. 
Hier staat, naast Postmus.nl, ook bloemengroothandel 
H. Star op het shirt. Naast de genoemde sponsoren wil ik 
ook de sponsoren met lopende contracten op het gebied 
van shirtsponsoring bedanken voor de flexibiliteit. Een groot 
deel van deze vroegere shirtsponsors staat de komende 
drie jaar op de achterkant van de nieuwe voetbalshirts.

Afscheid 
Het komende voetbaljaar moeten we het doen zonder 
de bekende stem van Rein de Winter. Na tientallen jaren 
stadionspeaker geweest te zijn, heeft hij aangegeven de 

Colofon
Fotografie:
Kees Kuijt, Saam de Mooij en PR-commissie

Tekst:
Joost Franse, Henk Imthorn, Rick van Leeuwen, 
Wim Masmeijer, Cas Paauw, Jan-Willem Paauw en 
Marjette Robbers

Eindredactie:
Joost Franse

Advertenties:
PR-commissie

Opmaak en drukwerk:
Bas van der Plas
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Botermans Elektrotechniek

Hoofdstraat 75a

2235 CD Valkenburg (ZH)

Telefoon: 071 - 40 74 897

Website: www.botermans.nl

Wij zijn op zoek 
naar een uitbreiding van 
onze technische staf.

Valkenburg ZHValkenburg ZH

Interesse of 
solliciteren op deze 
leuke functie?
Scan de QR code of ga 
naar botermans.nl

Interesse of 
solliciteren op deze 
leuke functie?
Scan de QR code of ga 
naar botermans.nl

Hulpmonteur 
Elektrotechniek

Zelfstandig monteur 
Elektrotechniek

Ga naar botermans.nl voor 
meer informatie en een 
overzicht van al onze vacatures.

Botermans 
Elektrotechniek is 
onderdeel van 

Fulltime Fulltime

Ben jij toe aan een stap in een nieuwe werkomgeving binnen de 
elektrotechniek? Schrikken termen als domotica en duurzaamheid jou niet af? 
Werk je graag in teamverband, maar kunnen we jou ook alleen op pad sturen? 
Binnen ons team is ruimte voor een Zelfstandig monteur Elektrotechniek en een 
Hulpmonteur Elektrotechniek, die enthousiast is en zich verder wil ontwikkelen.

Als zelfstandig elektromonteur krijg je in 
dagelijks werk te maken met alle facetten van 
de elektrotechniek. Er zijn projecten waar jij je 
bezig houdt met de aanleg van elektra, data, 
brandmeldbeveiliging en inbraakbeveiliging 
in zowel de industrie, utiliteitsbouw als 
woningbouw. Duurzame installaties zoals LED 
verlichting of oplaadstations behoren ook tot 
je werkzaamheden. 

De verschillende soorten installaties bieden 
voldoende uitdaging in je dagelijkse 
werkzaamheden. Tevens geef jij leiding aan 
één of meerdere hulpmonteurs.

Als hulpmonteur geven wij je de mogelijkheid 
om bekend te worden met alle facetten van 
de elektrotechniek. Je gaat met ervaren 
elektromonteurs op pad die jou de fijne 
kneepjes van het vak gaan bijbrengen. 

Onder begeleiding van een zelfstandig 
monteur zullen jullie samen projecten 
gaan realiseren. Zo werk je aan de aanleg 
van verlichting, elektra, data, brandmeld-
beveiliging en inbraakbeveiliging, maar ook 
duurzame installaties zoals LED verlichting of 
oplaadstations. Kortom: Volop uitdaging en 
veel verschillende werkzaamheden.
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microfoon door te willen geven. Verderop in deze gids staat 
een uitgebreid interview met Rein. Hier kun je lezen dat Rein 
nog veel meer heeft gedaan voor onze club. Naast ‘onze’ 
Rein houdt ook Peter van Oorschot het voor gezien als 
muziekman. Ook Peter heeft te kennen gegeven dat hij zijn 
tijd anders wil indelen en dat de club op zoek kan gaan naar 
iemand anders voor het regelen van de muziek tijdens 
wedstrijden van het eerste elftal. Ik wil Peter en Rein 
ontzettend bedanken voor het werk dat zij voor de club 
hebben verzet. Op dit moment zijn beide posities nog 
vacant en het zou mooi zijn als deze kerntaken snel weer 
worden ingevuld.

Succes bij de jeugd
Dat de jeugd van onze club nog steeds groeit is wel 
duidelijk. Naast groei in omvang is ook het niveau 
groeiende. Dit zien we niet alleen terug in de doorstroom, 
maar juist ook in de successen die zij behalen. Neem 
bijvoorbeeld JO13-1. Het team van trainer Michael Sloos 
heeft zich afgelopen seizoen gemanifesteerd als het te 
kloppen team. Zo kwamen ze tot de finale van de KNVB 
beker. Deze finale verloren zij nipt van fusieclub EMM’21 uit 
Roelofarendsveen. Echt lang kon JO13-1 niet treuren, want 
kort daarna speelden zij de kampioenswedstrijd tegen SJZ 
uit Zoeterwoude. Deze werd wél gewonnen en daarmee 
mochten zij de (kinder)champagne ontkurken.  
Het succes bij de jeugd moet natuurlijk gecoördineerd 
worden. Om die reden is in 2022 de Technische Commissie 
voor de Jeugd in het leven geroepen. Deze groep, 
bestaande uit Artan Reçica, Henk van der Nagel, Johan 
Star (voorzitter) en Leon Braunstahl, heeft het afgelopen jaar 

hoofd jeugdopleiding Edwin Kluivers ondersteund. Helaas 
heeft Henk te kennen gegeven dat hij stopt met deze klus. 
Gelukkig stonden twee andere clubmannen te popelen om 
toe te treden tot de commissie. Johan Kerpershoek en Rick 
van Leeuwen voegen zich bij de overige drie. Ik wens zowel 
Johan als Rick veel succes en wil Henk bedanken voor zijn 
bijdrage het afgelopen seizoen. 
Het afgelopen jaar waren er ook weer enkele hoogtepunten 
die wat minder te maken hadden met voetbal. Ter afsluiting 
wil ik graag terugblikken op twee van deze hoogtepunten.
In november 2022 hebben we een recordomzet van 
ongeveer 79.000 euro behaald tijdens de tweejaarlijkse 
veiling. Het bestemmingsdoel is inmiddels bekend. Dit gaat 
de spaarpot in voor de toekomstige nieuwbouw. Deze is 
nieuwbouw is van essentieel belang voor de groei die de 
club doormaakt. Een ander hoogtepunt waren de festivitei-
ten rondom de Familiedagen. Leuke activiteiten, veel sfeer 
en prachtig weer. Wat heb ik, en velen met mij, genoten van 
deze fantastische dagen voor jong en oud. 
Al met al is er weer genoeg beweging rond Valken’68. Ook 
komend jaar belooft absoluut niet saai te worden. Hier kijk 
ik, samen met alle betrokkenen, weer enorm naar uit. 
Namens het bestuur wens ik iedereen die Valken’68 een 
warm hart toe draagt weer een gezellig, sportief en succes-
vol voetbalseizoen toe. Ik zie jullie weer snel op ’t Duyfrak.

Met sportieve groet,

Jaap Janssen
Voorzitter v.v. Valken’68

Ben je jouw sportritme kwijt? Weet je niet goed
hoe je moet trainen of zoek je hulp bij het vinden

van een gezond voedingspatroon?
Zet de schouders eronder en boek een gratis

proefles, dan zorgen wij voor dat extra zetje om
weer lekker aan de slag te gaan, zodat jij in no

time weer in die gezonde, fitte flow komt!

JOIN USJOIN US

+31 71 407 64 00 www.fitness-energiek.nl Voorschoterweg 3, Valkenburg

BACK ON TRACKBACK ON TRACK
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vinkproducts.nl 

Wij zorgen voor lucht.

Vink Products, fabrikant van luchtkanalen 
en luchttechnische componenten.

Wij zorgen voor lucht.

vinksystemen.nl 

Vink Systemen, uw adres voor het ontwerpen, leveren, installeren 
en onderhouden van luchtkanalen en luchttechnische componenten.
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Hoofdtrainer

Derek van der Plas (42) begint aan zijn tweede seizoen
als hoofdtrainer van Valken’68. Opnieuw in de Eerste 
klasse, waar ons rood-gele vlaggenschip vorig seizoen
op een knappe vijfde plek eindigde. Met welk gevoel 
kijkt hij terug op zijn debuutjaar? Hoe bevalt het hem 
eigenlijk bij onze club? En welke verwachtingen heeft 
hij voor komend seizoen?    

Door Rick van Leeuwen

Het is dinsdag 15 augustus. De tweede week van de 
voorbereiding. Vanavond oefent het eerste tegen vv 
Capelle, een vierde divisionist, een niveau hoger dan 
Valken’68. “Dat zal een pittige pot worden”, voorspelt 
Derek. “Maar we wilden graag een oefenwedstrijd spelen, 
dus mooi dat dit op het laatste moment geregeld kon 
worden.” 

Goede slag geslagen
Hij heeft niet alleen zijn eerste jaar als hoofdtrainer bij 
Valken achter de rug, maar ook zijn eerste in deze eind-
verantwoordelijke rol, na diverse trainersfuncties bij 
Quick Boys, volgend op een lange en succesvolle carrière 
als speler op Nieuw-Zuid. Hij kijkt met tevredenheid terug 
op zijn eerste jaar op ‘t Duyfrak. “Onze doelstelling was 
het nog beter te doen dan het jaar ervoor, om ons verder 
te ontwikkelen. Ik denk ook wel dat we stappen hebben 
gemaakt. Het was ook een hele prettige, gretige groep. 
Veel jongens met een drive, die er echt voor wilden gaan. 
Niet alleen de nieuwkomers, maar ook spelers die hier al 
waren. Leuk om mee te werken.”

Het eindresultaat had volgens de ambitieuze en kritische 
oefenmeester wel beter gekund, hoe knap die vijfde plek 
in de Eerste klasse voor een club als Valken ook is. 
“Ik denk dat we vorig seizoen een goede slag hebben 
geslagen naar het grote doel om een stabiele Eersteklas-
ser te zijn. Maar we hebben het toch af en toe laten 
liggen. Ik moet wel zeggen dat we twee of drie wedstrijden
gewonnen hebben, die we niet verdiend hadden te 
winnen. Aan de andere kant hebben we meer wedstrijden 
gespeeld waarbij we geen punten haalden, maar die we 
wel hadden verdiend op basis van het vertoonde spel. 
Tot aan de laatste speeldag deden we wel mee voor een 

periodetitel. Maar in die laatste wedstrijd misten we net 
iets te veel belangrijke spelers, ervaren jongens, waardoor 
we toch verloren.”

Op dat moment balen natuurlijk. Derek kan slecht tegen 
zijn verlies. Maar hij kon het ook wel snel relativeren. 
“Het had deels te maken met de wedstrijd ervoor. Om in 
de race te blijven, moesten we winnen van Wippolder. 
Deden we ook, en terecht, met goed voetbal. Maar twee 
van onze basisspelers pakten helaas een rode kaart. 
Die moesten we dus missen op de laatste speeldag, 
terwijl we ook Marc Langeveld en Matthijs de Mooij al 
kwijt waren. Dat was iets te veel van het goede.”

Eigen koers bepalen
Niet alleen de ploeg heeft zich verder ontwikkeld, ook 
hij als beginnend hoofdtrainer. “Het is weer een jaar 
ervaring erbij, waarin ik meer dan ooit op tactiek heb 
kunnen trainen. In voorgaande jaren was ik, als trainer van 
O21 of het tweede, altijd afhankelijk van het eerste elftal. 
Wie moet ik afstaan en wie geven ze aan mij? Ik kan nu 
mijn eigen koers varen, zelf bepalen of we 11 tegen 11 
gaan trainen of juist met een kleinere groep? Dat had en 
heb ik nu allemaal 
in eigen handen. 
Dat bevalt me heel 
goed. Ik heb nu 
echt de kans om de 
tactiek die ik in mijn 
hoofd heb, over 
te brengen op de 
groep.”

Op die tactiek wil 
hij zich ook komend 
seizoen blijven 
richten. “Ik denk 
dat we in de 
‘opbouw eerste 
fase’ afgelopen 
seizoen goede 
dingen hebben 
laten zien en dat de 
spelers daarin echt 

Interview met Derek van der Plas, 
de hoofdtrainer van Valken’68

“Ik vind Valken een heerlijke club”
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De wijkraad Valkenburg heeft als doel een bijdrage te leveren aan de eigen identiteit van ons dorp en 
de herkenbaarheid hiervan. 
Ook vervult de wijkraad Valkenburg een klankbordfunctie en een signaleringsrol met betrekking tot 
de leefomgeving, veiligheid en overige aangelegenheden en ontwikkelingen in relatie tot ons dorp. 
 

Daarnaast heeft de wijkraad Valkenburg de beschikking over een budget om burgerinitiatieven, die 
bijdragen aan de identiteit en herkenbaarheid van ons dorp, te ondersteunen. 
De afgelopen jaren hebben wij meerdere verenigingen, instanties en particulieren financieel 
ondersteund om hun wensen en/of verlangens ten behoeve van de Valkenburgse gemeenschap te 
kunnen uitvoeren. 
Voorbeelden hiervan zijn: De Huttenbouw georganiseerd door Jivak, kerstavond georganiseerd door 
gezamenlijke kerken, lichtjesavond, realisatie dierenweide in de Dorpsweide, maar ook de aanschaf 
van een minibieb, etc.  
 

Heeft u als inwoner van Valkenburg ideeën of opmerkingen die kunnen bijdragen aan deze 
doelstellingen, laat het ons dan weten. 
Onze contactgegevens vindt u op onze website: http://wijkraad-valkenburg.nl 
Op onze site vindt u tevens een aanvraagformulier waarmee u een bijdrage kunt aanvragen.  
 

 

  

Desktop Publishing
Kledingbedrukken (produceren onze eigen transfers in FullColor via DTF) 

Grootfomaat
Digitaalprinten

www.drukwerkenzo.nl

Wat doen we nog meer...?Wat doen we nog meer...?
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Hoofdtrainer

vooruitgang hebben geboekt. In het durven voetballen, 
maar ook in initiatief nemen, want je moet wel wat doen 
om vrij te kunnen komen of om iemand anders vrij te krij-
gen. En dat ging heel goed. Maar nu willen we door naar 
de fase op de helft van de tegenpartij. Want ik vind wel 
dat we overall te weinig kansen hebben gecreëerd.”

Heerlijke club
Zelfkritisch is hij ook. “Ik ben trainer om het voetbal beter 
te maken. Maar uiteindelijk ben je ook manager, natuurlijk. 
Mijn mindere punt daarin is, denk ik, communicatie met 
spelers. Ik ben meer van het grote plaatje en stap zelf niet 
snel naar een speler toe, tenzij dat echt nodig is. Ik denk 
ook niet dat spelers snel naar mij toe durven te stap-
pen...” Lachend: “Ik heb niet zo’n toegankelijke uitstraling 
volgens mij.”  

Hij snapt – en vindt het ook wel prettig – dat spelers eer-
der naar zijn assistenten toestappen, Floor van Duijn en 
Erwin van der Nagel. “Dat zijn gewoon echt twee toppers. 
Voelen aan wat er speelt. Makkelijk in de omgang, vrien-
delijk. Voor de spelers heel prettig.” Uit zichzelf licht hij 
Erwin er even uit. “Heel proactief, wil graag beter worden, 
zich ontwikkelen, dus steekt er ook energie in en geeft 
aan hoe hij dingen ziet, misschien anders zou doen. En 
dat triggert mij weer. Op die manier vul je elkaar aan en 
word je complementair aan elkaar.”

Dan even over de vereniging, dat hij afgelopen jaar goed 
heeft leren kennen. “Ik vind Valken een heerlijke club. Een 
club die voor mij echt amateurvoetbal uitstraalt. Hier is het 
nog een beetje zoals toen ik bij Quick Boys speelde, met 
voornamelijk jongens vanuit de regio, die een bepaalde bin-
ding hebben met de club. Bij Valken denk ik aan vol passie 
de wedstrijd ingaan, proberen te winnen en daarna gezellig 
met elkaar een drankje doen, samen zijn. Dat is voor mij 
amateurvoetbal en dat is voor mij ook Valken. En dat bevalt 
me heel erg goed. Het is ook een club waar nog veel rek in 
zit. Ik bekijk dit dan puur vanuit het voetbaltechnische.” 

Oude Rijnsburgerweg 77, 2342 BA Oegstgeest
Telefoon: 071 341 1858
Bestellen: tokolekki.nl

Meer diepgang
Genoeg teruggeblikt, door naar komend seizoen. Net 
als vorig jaar weet Derek niet goed wat hij ervan moet 
verwachten. “De meeste ploegen ken ik nu wel, maar de 
competitie is sterker dan afgelopen seizoen; de mindere 
goden zijn eruit en er zijn onder andere wat goede zon-
dagclubs bijgekomen, samen met de kampioen van de 
Tweede klasse, met veel handige spelers.”

In de eigen gelederen heeft hij veel (met name) ervaren 
spelers zien stoppen of vertrekken. Spelers als (topsco-
rer) Marc Langeveld, Chris de Lange, Peter Kuijt en ook 
Matthijs de Mooij, die door een knieblessure voorlopig uit 
de roulatie is. “Die vervang je allemaal niet zomaar. Aan de 
andere kant: waar spelers gaan, zullen anderen opstaan.” 
Derek vindt dat de selectie met een aantal nieuwelingen 
aardig is versterkt, vooral in aanvallend opzicht. “Wat ik 
tot nu toe gezien, valt me niet tegen. Veel snelheid, kracht, 
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Cars  by T jeerd

K at wi jkerbroek 27

2223 XN  K at wi jk

06-24772961

w w w.carsbyt jeerd.nl

info@carsbyt jeerd.nl

Spinozalaan 38
Rijnsburg

Tel. 071-4020416

De lekkerste!

Erik  : 06-20615290 / Nico : 06-51364603 

 nieuwbouw - uitbouw 
 verbouw - onderhoud

www.itersonbv.nl • info@itersonbv.nl

Vinkenweg 43a  |  2231 NR Rijnsburg

0186632.indd   1 28-2-2017   12:14:290220269.pdf   1 29-4-2019   14:53:44
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Hoofdtrainer

drive en drang naar voren. Meer diepgang, meer scorend 
vermogen. Dat is wel wat we een beetje hebben gemist 
afgelopen seizoen, waardoor we vaak niet door de hechte 
defensie van de betere tegenstanders kwamen en 
geslacht werden in de counter.”   

Verdedigend is de spoeling wat dunner, nadat enkele 
spelers in een relatief laat stadium afhaakten. “Vooral 
centraal zitten we voor het mooie wat te krap. Op doel is 
de concurrentie wel stevig, die strijd ligt helemaal open. 
Met nu meerdere Eerste klasse-waardige keepers is dat 
zeker geen uitgemaakte zaak. Iedereen krijgt de kans zich 
te laten zien, tijdens trainingen en oefenwedstrijden in 1, 
onder hoge weerstand. We spelen dus vandaag tegen 
Capelle, zaterdag tegen Westlandia en dinsdag tegen 
VVSB, dus ze zullen genoeg te doen krijgen, haha.”  

Best spannend
De ‘cijfermatige’ doelstelling voor het seizoen 2023/2024 
is meer punten halen dan afgelopen jaar. “En dan zou het 
zomaar kunnen dat we een periode pakken. Maar goed, 
de doelstelling is vooral om het beter te doen dan 
volgend seizoen. Beter te worden. Beter omgaan met 
de manier van spelen van de tegenstander, ons beter 
wapenen tegen ploegen die vooral verdedigen en loeren 
op een uitbraak. Ja, dat is best spannend. Maar ik ben 
vooral heel benieuwd.”

En na komend seizoen? Zo ver wil en kan hij niet kijken. 
“Ik heb het onwijs naar mijn zin bij Valken en ben heel blij 
dat ik bij deze positieve vereniging aan het werk mag. 
Verder wil ik gewoon presteren, jongens beter maken en 
mezelf doorontwikkelen. Zo sta ik erin. Ik heb verder niets 
uitgestippeld. Ik ben ook nog een jonge trainer, met een 
jong gezin en een vaste baan buiten het voetbal. Dus voor 
mij is Valken nu de ideale club!”

Derek van der Plas
Geboortedatum: 20-8-1981

Woonplaats: Oegstgeest

Thuissituatie: getrouwd met Willemieke. Ze hebben 
samen twee zonen: de oudste (Jack) is drie jaar, 
de jongste (Tom) is ruim zes maanden oud. 

Beroep: werkvoorbereider onderhoud bij Tata Steel. 

Carrière als speler: speelde in 14 seizoenen ruim 
300 officiële wedstrijden in het eerste elftal van 
Quick Boys.

Kees 06 51 10 13 16
Gert-Jan 06 53 90 72 78

Met al uw Elektra, Sanitair en Centrale verwarming 
werkzaamheden kunnen wij U helpen en 
ondersteunen in uw keuze.

Bij aanschaf van een Remeha cv ketel een gratis thermostaat via app te 
bedienen.
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Meijer richt zich naast nieuwbouw ook op  
het verbouwen, onderhouden en renoveren  
van úw bedrijfspand of woning. We beschikken over  
allround vaklieden, een goede machinale werkplaats en 
verzorgen al het tekenwerk en de benodigde vergunningen.  
Van groot tot klein, van onderhoud tot renovatie  
en nieuwbouw. Informeer naar de mogelijkheden  
voor uw (ver)bouw-wensen.

Bouwen is ervaring.

Jagtlustkade 12 · AD Sassenheim 
T 0252 219 122 · info@meijerbouw.nl  
www.meijerbouw.nl

Maatwerk
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PR-commissie

Nieuwe rolverdeling PR-commissie

Geboren Valkenburger 
nieuwe voorzitter
Ruim een jaar stond er niemand aan het roer van de 
PR-commissie. De commissie deed haar taken naar 
behoren, echter werd het tijd om weer een voorman 
te hebben die de leiding neemt binnen de commissie. 
Op het lijstje van voorzitter Jaap Janssen stonden een 
aantal potentiële kandidaten, echter was de zoektocht 
makkelijker dan verwacht. Rasechte Valkenburger 
en tevens al jarenlang commissielid Joost Franse 
werd bereid gevonden om de voorzittersrol op zich 
te nemen. We spreken Joost aan de keukentafel van 
zijn woning, praktisch naast het sportpark waar hij al 
tientallen jaren zijn weg weet te vinden.

Door de redactie

Allereerst van harte gefeliciteerd met je nieuwe rol 
binnen de PR-commissie. Hoe ben je hier zo ingerold?
Dankjewel. Het is eigenlijk een beetje achter mijn rug tot 
stand gekomen. Enige tijd geleden gingen we met 
vrienden een hapje eten en toen heeft Mark Janssen 
(penningmeester van de PR-commissie) dit via mijn vrouw 
gespeeld. Hij vond klaarblijkelijk dat ik deze rol op mij 
moest nemen en uiteindelijk hebben ze dit samen 
bekokstoofd. Uiteraard kwam dit al snel bij zijn vader 
terecht en vervolgens heeft hij me in mei jl. mij gevraagd 
met de boodschap dat het thuisfront ermee instemt. 
Toen was er geen weg meer terug en heb ik toegezegd 
deze rol te bekleden. Natuurlijk moest dit nog wel worden 
goedgekeurd tijdens de Algemene Ledenvergadering. 
Hier kon ik vanwege een werkbezoek in Groningen niet bij 
zijn, maar ik heb geen negatieve geluiden gehoord. 

Ondanks dat je al jaren meegaat bij de club is het mis-
schien leuk om eerst wat meer over jezelf te vertellen.
Ik ben geboren en getogen in Valkenburg en woon sinds 
2018 in het verlengde van de voetbal. Hier woon ik samen 
met mijn vrouw Leonie en onze kinderen Fedde (3 jaar) en 
Keet (1 jaar). In het dagelijks leven ben ik werkzaam als 
communicatieadviseur/(pers)voorlichter voor de Neder-
lands-Vlaamse Accreditatieorganisatie in Den Haag. Dat 
doe ik nu ruim twee jaar. Sinds mijn vijfde kom ik al bij 
de club en op een klein uitstapje naar v.v. Katwijk na ben 
ik hier nooit weggeweest. Dit uitstapje heeft er wel voor 
gezorgd dat ik nog geen speldje heb mogen ontvangen, 
maar eigenlijk ben ik al zo’n dertig jaar lid van de club.

De Nederland-Vlaamse Accreditatieorganisatie. Dat 
klinkt chique. Wat doen zij precies?
Dit is een zelfstandig bestuursorgaan dat een overheid-
staak uitvoert. De NVAO beoordeelt op onafhankelijke 
wijze de kwaliteit van het hoger onderwijs in Nederland 
en Vlaanderen. Eigenlijk is het zo dat als de NVAO een 
opleiding binnen het hoger onderwijs beoordeelt, je een 
erkend diploma krijgt na afronding van je opleiding. Een 
kwaliteitsstempel dus en waardevol als je als student de 
arbeidsmarkt op gaat. Zelf ben ik verantwoordelijk voor 
alle communicatiewerkzaamheden van de afdeling 
Nederland.

Je gaf aan dat je sinds je vijfde hier rondloopt. Wil je 
daar iets meer over vertellen?
Nadat ik met horten en stoten mijn zwemdiploma’s heb 
behaald (ik was nogal speels en kreeg mijn B-diploma 
omdat het Waterbos in Rijnsburg verdween) mocht ik 
van mijn ouders een sport uitkiezen. Mijn vader, die altijd 
vechtsporten heeft beoefend, nam me mee naar de 
gymzaal in Rijnsburg om te kijken of judo iets voor mij 
was. Dat vond ik, tot teleurstelling van mijn vader, hele-
maal niets (en nog steeds heb ik niets met vechtsporten). 
Vervolgens ben ik korte tijd later met mijn moeder naar 
Valken’68 gereden en heb ik proef gedraaid bij de legende
Jan Bekkering. Ik was direct verkocht. Natuurlijk ook 
omdat veel vriendjes en klasgenoten lid waren. Vanaf toen 
heb ik zo’n dertig jaar gevoetbald.
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Uw voetbal specialist, trots partner van v.v. Valken 68

Bekijk onze collectie op ons lookbook via: 
www.pluimgraaffonline.nl  

of kom gezellig langs! 
Taatedam 4 
2225 BN Katwijk 
(071 331 81 33) 
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En hoe is het voetballen je afgegaan?
Tja, aan het begin ging dat best aardig. We hadden een 
team met best aardige voetballers en ik was vrij snel en 
scoorde gemakkelijk doelpunten. Tot de A-jeugd heb ik 
vrijwel altijd rechtsbuiten of spits gestaan. Tot ik een keer 
geblesseerd was geraakt en we geen doelman hadden. 
Ik werd door mijn toenmalige trainer John Koot op doel 
geposteerd en dat ging best goed. De belangrijkste 
kwaliteit van een doelverdediger is in mijn ogen dat je 
geen angst moet hebben. Dat had ik in ieder geval niet en 
zodoende ging dat best lekker en ik had er nog lol in ook. 
Na het jeugdvoetbal heb ik nog een seizoen in het derde 
gespeeld (toen nog selectie) en daarna heb ik een 
‘transfer’ gemaakt naar v.v. Katwijk. Hier heb ik zo’n 
anderhalf jaar op een leuk niveau in het elftal van mijn 
voormalig zwager gespeeld. Dit deed ik wel weer als 
veldspeler, want uiteindelijk vond ik dat net even leuker. 
Na deze periode ben ik weer naar ’t Duyfrak gegaan, waar 
het team “Salem” inmiddels was opgericht. Hier ben ik 
ook lange tijd aanvoerder van geweest en een jaar of vijf 
geleden besloten we met een groep vrienden, die voor 
een groot deel uit de selectie afkomstig waren, een nieuw 
team op te richten. Hier vond ik mijn plekje weer tussen 
de palen en uiteindelijk ben ik kort na het hoogtepunt 
(kampioenschap in een spannend seizoen dat we op 
doelsaldo wonnen) gestopt met voetbal. Ik kreeg last van 
blessures en daarnaast was onze zoon geboren en wilde 
ik daar wat meer tijd voor hebben op zaterdag.  

En toen besloot je vrijwilliger te worden?
Dat was ik eigenlijk al. Ik heb jarenlang samen met o.a. 
Mark Janssen op zaterdagochtend van 7.00 tot 12.00 uur 
achter de bar gestaan. Dat was altijd leuk en gezellig. 
Ook heb ik een tijdje jeugdwedstrijden gefloten. 
Daarnaast maak ik al heel wat jaren, samen met een aan-
tal trouwe vrijwilligers, de presentatiegids en ben ik al een 
behoorlijke periode actief binnen de PR-commissie. 
Voordat ik voorzitter werd, was ik secretaris. Het sluit 
mooi aan bij het vakgebied waarin ik actief ben. 
Daarnaast zit Valken’68 in mijn hart en wil ik graag een 
steentje bijdragen. 

Vind je vrijwilligerswerk de normaalste zaak van de 
wereld?
Ik kan natuurlijk niet voor iedereen spreken, maar vanuit 
mijn oogpunt vind ik het belangrijk om iets terug te doen 
voor de maatschappij. Naast mijn actieve rol bij Valken’68 
heb ik ook lang iets gedaan voor de Peuk en daarnaast 
loop ik jaarlijks collecte voor meerdere goede doelen. 
Op mijn werk heb ik ook NLdoet geïntroduceerd. Hier heb 
ik vanuit mijn periode bij Rabobank Katwijk ook goede 
ervaringen mee. Mensen die je helpt waarderen het 
enorm. Ondanks mijn drukke agenda vind ik het een 

kleine moeite en het is wat mij betreft ook een verrijking. 
Je leert nieuwe mensen kennen, wat weer goed is voor je 
netwerk, en daarnaast kun je je ook verder ontwikkelen 
als mens.

Heb je jezelf doelen gesteld als PR-voorzitter?
Het was vooral belangrijk dat er weer wat structuur binnen 
de commissie komt. Geen lange vergaderingen, maar kort 
en effectief. Ook wil ik erop toezien dat gemaakte 
afspraken worden nagekomen. Afspraak is afspraak is 
mijn belangrijkste kernwaarde. Zowel zakelijk als privé. 
Verder wil ik graag Valken’68 wat zichtbaarder maken. 
Vooral samen met het mediateam (Cas Paauw, Jan Hoek-
stra, Jan-Willem Paauw en Marieke Spaanderman) zullen 
we dit doen op sociale media, maar dit kan ook door 
middel van netwerkevents voor stakeholders of 
door het opzoeken van de pers. Verder denk ik dat de 
PR-commissie de laatste jaren al goed bezig is. We 
hebben een mooie groep sponsoren die jaarlijks groeit. 
Hier kunnen we oprecht trots op zijn en ik denk dat het 
als bedrijf ook mooi is om je naam te verbinden aan een 
bloeiende en groeiende vereniging. 

En de rol van PR-voorzitter is je eindstation?
Dat denk ik wel. Ik vind dit leuk en hier heb ik ook tijd 
voor. In deze rol hoef ik mijn gezicht niet dagelijks op de 
club te laten zien, ook al is dit iets wat er waarschijnlijk 
snel insluipt. We hebben een duidelijke verdeling binnen 
de commissie en ik ben blij dat er een aantal mensen veel 
tijd steken in acquisitie. Dit is met een fulltime baan en 
een jong gezin iets lastiger. Wellicht dat ik ooit nog een 
team ga begeleiden als één van mijn kinderen besluit om 
op voetbal te gaan. Dat hoort er toch een beetje bij als 
Valkenman. 

Wil je ter afsluiting van dit interview nog iets kwijt?
Als ik iets moet noemen is het de hoop dat er meer jeugd 
interesse toont in de werkzaamheden die er zijn bij de 
club. Het gaat verder dan een paar uur achter de bar 
staan of een wedstrijdje fluiten. Ik denk dat het een mooie 
aanvulling kan zijn op je dagelijkse werk. Ook de PR kan 
nog wat hulp gebruiken. Ik heb veel nieuwe ideeën, 
maar kan handjes gebruiken bij de uitvoering. Mocht 
er iemand interesse hebben in deze werkzaamheden, 
kan er altijd vrijblijvend een e-mail verstuurd worden 
naar pr@valken68.nl of mij even bellen of appen 
op 06-23573415. En het is een leuke club mensen
(Hans Kuyt, Jan Hoekstra, Jan-Willem Paauw, 
Mark Janssen en ik) om mee samen te werken.
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Vrijwiligersbeleid

Nieuwe vrijwilligers noodzakelijk

Betrokkenheid en plezier: 
mag het iets meer zijn?
Wie op zaterdag bij Valken’68 rondloopt ziet het 
meteen, de beste hardlopers staan niet op het veld, 
maar zijn helaas elders te vinden. Al jarenlang aan de 
top is het bier, gezelligheid kent geen tijd, één van die 
hardlopers. De andere tophardloper is de 
Valken’68-vrijwilliger, die onder steeds meer druk 
moet presteren. Valken’68 groeide in vijf jaar tijd van 
ruim 500 bondsleden naar 800 bondsleden. Met name 
de jeugd groeit als kool. Het aantal vrijwilligers 
groeide helaas niet mee, waardoor bestaande 
vrijwilligers steeds meer op hun tenen lopen. 
Met als gevolg te veel blessures en uitval door 
overbelasting. Je kent deze vrijwilligers vast wel. 
En reserves (invallers) zijn schaars te vinden. 
 
 Door Cas Paauw

Het bestuur van Valken’68 wil daarom een beroep doen 
op haar leden en vrienden om zich een paar uurtjes per 
jaar beschikbaar te stellen als vrijwilliger. Meer dan een 
paar uurtjes mag natuurlijk ook door in één van de vele 
commissies van Valken’68 plaats te nemen of je aan te 
melden als (jeugd)trainer. Dit kan door een e-mail te 
sturen naar ledenadministratie@valken68.nl. Meer infor-
matie over de commissies van Valken’68 is te vinden op 
www.valken68.nl. Hier kun je direct de voorzitter van de 
commissie die je het meest aanspreekt benaderen. 

“Verplicht” vrijwilligerswerk
Daarnaast wil Valken’68 uitvoering geven aan het goed-
gekeurde besluit op de Algemene Ledenvergadering van 
1 juni 2023 om “verplicht” vrijwilligerswerk in te voeren. 
Wat houdt dit besluit precies in?
Van alle, in bondsteams spelende leden en minioren, 
wordt verwacht dat zij jaarlijks acht uurtjes vrijwilligers-
werk (acht punten) verrichten bij Valken’68. Voor jeugdle-
den kan dat “verplichte” vrijwilligerswerk worden gedaan 
door ouders, opa’s/oma’s, etc. Als van een op één adres 
wonend gezin meerdere personen bondslid zijn bij 
Valken’68 geldt de verplichting tot acht uurtjes vrijwil-
ligerswerk alleen voor het oudste bondslid. Ook is het 
mogelijk de verplichte jaarlijkse acht uurtjes/acht punten 
af te kopen door het betalen 75 euro vrijwilligersbijdrage.

Het afkopen van de vrijwilligersbijdrage heeft niet de 
voorkeur van het bestuur. Met bovengenoemd besluit wil 
Valken’68 enerzijds de contributie betaalbaar houden. 
Er hoeven niet meer dan de huidige vier in loondienst 
zijnde krachten en een klein tiental vrijwilligersvergoe-
dingen (vrijwilliger onderhoud, gediplomeerde trainers, 
fysio) te worden betaald. Anderzijds wil het bestuur dat 
het verrichten van de paar uurtjes vrijwilligerswerk per 
jaar de betrokkenheid en het plezier voor iedereen bij 
Valken’68 vergroot. 

Hoe en wanneer wordt het “verplicht” vrijwilligers-
werk bij Valken’68 ingevoerd?
Het “verplichte” vrijwilligerswerk zal mogelijk begin van 
dit seizoen worden ingevoerd. Alle bondsleden van 
Valken’68 die worden gevraagd om acht uurtjes per jaar 
vrijwilligerswerk te verrichten krijgen een mailtje met 
de vraag om voorkeurstaak en beschikbaarheid aan te 
geven in de voetbal.nl app. Deze voetbal.nl app kun je 
downloaden op je mobiel of tablet. 

Slotwoord
Het bestuur van Valken’68 vraagt je vriendelijk jouw 
medewerking te verlenen om het systeem van het 
“verplichte” vrijwilligerswerk tot een succes te maken. 
Samen zijn wij Valken’68. Een club van warme en 
betrokken mensen die samen plezier willen hebben. 
Alvast bedankt, we rekenen op jullie! 
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Rabo 
Impactfonds 
Heb jij een goed idee voor een 
maatschappelijk project in de regio? 
Versterk jouw initiatief met een donatie
Ga naar rabo.nl/lh/impactfonds voor meer info, de voorwaarden en het indienen 
van een aanvraag. 

ONTBIJT - KOFFIE - LUNCH 
HIGH TEA - BORREL

NOORDEINDE 1A 
2225 CS KATWIJK AAN ZEE

Katwijk

071 - 240 88 53
KATWIJK@BROWNIESANDDOWNIES.NL
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Nieuwe hoofdsponsor 
  

In gesprek met nieuwe hoofdsponsor Postmus

“We willen graag iets 
teruggeven en pakken onze 
maatschappelijke 
verantwoordelijkheid”
De volgers van Valken’68 kan het niet ontgaan zijn. 
Met een prachtige video maakte Postmus.nl begin 
juli kenbaar dat zij vanaf het seizoen 2023/2024 trotse 
hoofdsponsor zijn van de Valkenburgers. De naam 
van het bedrijf staat niet alleen op de shirts van de 
selectie, maar ook op de achterkant van de shirts van 
ieder ander team. Een unieke situatie en een mooi 
moment om hierover in gesprek te gaan met Bram 
Postmus. 

Door Joost Franse

Postmus.nl is geen onbekende bij Valken’68. Al tientallen 
jaren zijn ze betrokken als sponsor bij de club in verschil-
lende hoedanigheden. Ook de broers Bram en Jeroen 
Postmus hebben een historie bij de club. Beide heren 
hebben een behoorlijk periode de clubkleuren verdedigd. 
De binding is er en de nieuwe overeenkomst is dan ook 
een mooie vervolgstap. Bram vertelt hierover: “Vanuit 
onze organisatie is er veel binding met Valken’68. Niet 
alleen Jeroen en ik kwamen er al op jonge leeftijd, maar 
ook Sven en Fleur (de kinderen van Jeroen) spelen er 

Van links naar rechts: Bram Postmus, Jeroen Postmus en Chris van Rijn
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Plezier is de basis voor  
succes.  Dat is bij Confianza  

accountants niet anders. Wij zijn graag  
aan de bal als het om fiscale adviezen en  
accountancy gaat. Met plezier, branie en  
passie opereren wij als teamspeler. Zo  

brengen wij jou in scoringspositie.  
Samen eruit halen wat erin zit.  

Altijd voor de volle winst. 
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Nieuwe hoofdsponsor 

met veel plezier. Daarnaast hebben diverse collega’s een 
echt Valkenhart. We willen graag iets terugdoen voor de 
club en de samenleving. Verder vinden we het mooi dat 
er straks geen onderscheidt meer is tussen de selectie, 
lagere senioren en jeugd. Het is mooi dat straks iedereen 
uniformiteit uitstraalt en een mooi tenue draagt en daar-
bovenop ook een prachtig trainingspak en bijbehorende 
tas ontvangt.”

Persoonlijke voetbalcarrières
Zoals gezegd hebben de gebroeders Postmus beiden 
een verleden als speler bij Valken’68. Bram als doelver-
dediger en Jeroen als veldspeler. “Voor ik bij Valken’68 
ben beland heb ik bij MVKV in de D1 gespeeld. Helaas 
werd dat team opgeheven en ik was van plan om naar 
Quick Boys te verhuizen. Per toeval kwam ik Jaap Jans-
sen en zijn zoon Robert tegen op vakantie en zij hebben 
ervoor gezorgd dat ik bij Valken’68 terecht ben gekomen. 
Ik heb vanaf de C-junioren de gehele jeugd doorlopen en 
ik heb nog enkele jaren bij de senioren gespeeld. Jeroen 
heeft een wat kortere voetbalcarrière achter de rug. Hij 
is ingestroomd bij de E’tjes en na de A-junioren is hij ge-
stopt om te gaan werken. Dit is ook mijn reden geweest 
om te stoppen met voetbal”, geeft Bram aan.
Een mooie anekdote is dat Bram op jonge leeftijd, bij 
zijn toenmalige begeleider Frank Boogerd, al heeft 
aangekondigd dat Postmus.nl (toen nog bekend onder 
de naam Postmus Sierbestrating) ooit hoofdsponsor 
zou gaan worden van Valken’68. Bram zegt hierover: 
“Dat klopt. In dat jaar waren we sponsor en is er nog 
een mooie foto gemaakt bij de opslag aan de Valken-
burgseweg (zie foto). Dit idee speelde al een tijdje en 
het maakt ons enorm trots dat het nu gelukt is. Na-
tuurlijk doen we dit om onze merknaam te versterken 
in Noord-Holland en Zuid-Holland, maar zoals eerder 
aangegeven vinden we onze maatschappelijke ver-
antwoordelijkheid misschien wel net zo belangrijk. We 
willen graag een steentje bijdragen aan de verdere 
ontwikkeling van Valken’68.”

Historie Postmus.nl
Begin 2023 is de vierde vestiging in Woonmall Villa 
Arena geopend. Naast de showrooms in Lisse, 
Valkenburg en Zwaanshoek heeft Postmus.nl nu 
ook een showroom op een heuse A-locatie in de 
hoofdstad, Amsterdam. De groei van Postmus.nl 
lijkt niet te stuiten. In 1924 gestart als transport-
bedrijf over water en inmiddels uitgegroeid tot een 
flinke speler die een totaalpakket in de tuinbranche 
aanbiedt. We zijn benieuwd naar een stukje his-
torie van het bedrijf. “Onze overgrootvader heeft 
vanuit Rijnsburg de basis gelegd voor waar wij nu 
mee bezig zijn. Transport van grind en zand per 

boot. Onze opa heeft dit uitgebreid met vervoer over de 
weg en onder leiding van onze vader Jack is dit verder 
uitgebouwd. Het transportbedrijf telde op een gege-
ven moment liefst veertien vrachtwagens. De handel in 
stenen is ontstaan vanwege het vele werk dat we voor 
steenfabrieken hebben uitgevoerd. Het idee ontstond om 
bij zogenoemde terugvrachten stenen mee te nemen en 
deze zelf te verkopen vanaf de Valkenburgseweg. Vanaf 
deze locatie mocht er echter geen particuliere verkoop 
worden gedaan en in samenwerking met Van den Eijkel 
is er toen een stuk grond gekocht om dit wél te mogen 
doen. Sindsdien hebben we mooie stappen doorge-
maakt en inmiddels verzorgen we met zo’n dertig colle-
ga’s en vijftig inleencollega’s het volledige buitenleven. 
Dat betekent een compleet pakket, ontzorgen en streven 
naar topservice. Wij willen echt een beleving uitstralen en 
mensen blij maken met de mooiste plek van het huis: de 
tuin. In oktober 2003 heb ik al eens iets mogen zeggen 
over ons bedrijf in het clubblad. Als je ziet welke ontwik-
keling we sindsdien hebben doorgemaakt, dan is dat 
natuurlijk schitterend,” vertelt Bram trots. 

In ieder geval de komende drie jaar staat Postmus.nl 
op de shirts van de gehele club. Heeft Bram nog een 
boodschap voor ondernemers die nog geen sponsor zijn 
van Valken’68? “Natuurlijk! Als het kan moet je het zeker 
overwegen. Valken’68 is veel meer dan een voetbal-
vereniging. Het is een ontmoetingsplaats voor jong én 
oud. In Valkenburg is er geen café waar je elkaar kunt 
ontmoeten en met bekenden kan afspreken om na een 
week werken even te ontspannen. In plaats daarvan is er 
de voetbalvereniging. Niet in het centrum, maar op 
zaterdag wel het kloppend hart van het dorp. Zeker 
tijdens de zomerperiode merk je hoe belangrijk deze plek 
is om bijeen te komen. Je spreekt mensen toch minder. 
Mede daarom vinden Chris, Jeroen en ik het belangrijk 
om de naam van Postmus.nl hieraan te verbinden.”
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Veiling

Veiling Valken’68

“Bomen groeien niet tot 
in de hemel”
Eindelijk! We mochten weer. De tweejaarlijkse veiling 
van Valken’68 moest al twee keer worden uitgesteld 
vanwege de coronapandemie. De laatste veiling 
dateerde alweer van november 2019. Eindelijk mocht 
de veilingcommissie op vrijdag 4 november 2022 
deze voor onze vereniging belangrijke veiling weer 
organiseren.

Door Cas Paauw

Deze commissie, die inmiddels 
bewezen heeft een dergelijk eve-
nement goed op poten te kunnen 
zetten, is vanaf begin 2022 aan 
het werk gegaan en had alle 
voorbereidingen getroffen om er 
samen met sponsoren en kopers 
weer een speciale en gezellige 
avond van te maken! Ze kregen 
daarbij nog een steuntje van Cees 
Haasnoot, die als ad-hoc veiling-
commissielid nog een aantal ge-
weldige veilingkavels wist binnen 
te slepen.

Prachtige kavels
De bijna driehonderd kavels vlo-
gen als zoete broodjes weg over 
de toonbank. Er was voor ieder 
wel wat wils. Persoonlijk had ik 
een top tien gemaakt van kavels 
waar ik voor zou gaan:
1.  Een unieke kans om de 

voorzitter van Valken’68 de 
waarheid vertellen, zonder dat 
die weer wegloopt, was het 
kopen van het kavel “Diner 
voor 8 bij de voorzitter in de 
tuin” of de “Bbq workshop 
voor 15 personen bij de voor-
zitter thuis” van Keurslager 
Timmers;

2.  Mijn zakelijke relaties verwennen had ik kunnen doen 
met “Een diner voor tien personen in sterrenrestau-
rant Latour + 5 kamers voor een nacht in Grand Hotel 
Huis ter Duin”. Als ik naast dit kavel zou zitten kan ik 
nog altijd gaan voor het “Diner all-in voor 8 personen 
in luxe strandtent” van Flowervision en “Gebracht en 
gehaald worden met de Discobus voor 8 personen” 
door Taxi Brouwer;



23

  
Veiling

3.  Mijn uiterlijk laten bijwerken had ik kunnen doen met 
“Een knipbon” van Kapper Carl en een voetverzor-
ging door Bianca Haasnoot;

4.  Mijn partner verdiende het meer dan ooit. Ik was 
steeds weg voor werk of de voetbal. “Een weekendje 
Florence” gesponsord door Cees Haasnoot, “Een 
weekend uitwaaien in het 12 persoonshuis” van Peter 
van der Nagel aan het Veluwemeer of toch maar “Een 
weekendje Brugge” van Hans Janssen Blumenex-
port;

5.  Mijn conditie was ook niet meer wat het geweest 
was: zou ik me alvast inschrijven voor de “Leidse 
marathon” van Bunnig & Partners Acountants, “De 
Rotterdamse bruggenloop”, aangeboden door AA 
drink of koop ik het kavel “2 weken gratis sporten, 
6 x per week plus 2 maal gratis zonnebank” van Fit-
ness Energiek. Of zal ik weer “Actief gaan tennissen” 
via de Valkenburgse tennisvereniging;

6.  Ik moest ook nog wat klusjes doen in het huis van 
mijn dochter. Effe “Een gereedschapsetje en een 
paar flinke potten schrobbare muurverf” kopen, be-
schikbaar gesteld door Machine- Reparatiebedrijf J. 
Varkevisser & Zn;

7.  Die tuin van mij kon ook wel een facelift gebruiken 
“8 uur tuinonderhoud inclusief afvoerkosten” door 
Hoveniersbedrijf van der Nagel en “Een luxe ruime 
Loungeset” van Postmus - het Buitenleven zou ook 
niet misstaan;

8.  Alvast wat cadeautjes voor Sint en Kerst oppikken: 
“Kerstboom naar keuze” van Henk en zijn Bloe-
menshop Hogenboom, “Heerlijk Sintpakket” van 
Bakkerij Den Dulk, “Super mooie mountainbike, merk 
BH Spike” van Profile Paul Katwijk;

9.  Nog effe wat tijd voor mijn vrienden vrij maken ”2 
kaarten Formule 1 Zandvoort” van Postmus - het 
Buitenleven, “Dagkaarten Zwarte Cross” (Horesca 
Horecavo), “Mee op trainingskamp naar Portugal” 
van onze club Valken’68 of toch maar dat “Voetbal-
reisje naar Barcelona”, aangeboden door H. Star 
Bloemengroothandel BV & Meijer Bouw.

10.  En nog effe wat tijd voor mezelf: “Een massage”, 
aangeboden door Massage op Maat.

Persoonlijk eindigde de veiling voor mij in een drama. 
Ik zat overal naast of bleef hangen aan een kavel dat ik 
helemaal niet wilde. Bijvoorbeeld twee bananenbomen. 
Mijn vrouw zou me direct de deur wijzen bij thuiskomst. 
Gelukkig heb ik ook nog een doosje witte wijn weten te 
bemachtigen, wat het leed voor haar verzachte.

Recordomzet
Voor Valken’68 en mij als clubman was de veiling daar-
entegen een geweldig succes. Bomen, hopelijk niet mijn 
twee bananenbomen, groeien wel tot in de hemel. Het 
veilingrecord van de vorige veiling in 2019 werd met ruim 
20.000 euro overschreven, met een nette omzet van ruim 
79.000 euro. 
Dankzij de opbrengsten van de vorige veilingen hebben 
we structurele verbeteringen van onze accommodatie 
kunnen realiseren. Er ligt nu een groter plan op tafel, 
het vervangen van de sterk verouderde kleedkamers. 
Valken’68 wil in dit nieuwe plan twintig nieuwe kleedka-
mers bouwen met inpandig/aangrenzend een huisartsen-
praktijk. Daarnaast wil Valken’68 de entreé en de kantine 
vernieuwen. Het moge duidelijk zijn dat de veilingop-
brengst heel belangrijk is om dit mooie project op gang 
te helpen. 
Dankzij de fantastische bijdrage van onze sponsors, de 
kopers en de veilingcommissie is de Valken’68-veiling 
van 4 november 2022 er één om nooit meer te vergeten. 
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Toernooivoetbal bij Valken’68

In 2024 wederom spektakel te 
verwachten
Ook in 2024 organiseert de toernooicommissie van 
Valken’68 weer een aantal toernooien voor jongens 
en meisjes. Wij presenteren met veel enthousiasme 
de planning voor komend jaar en hopen hiermee nog 
meer publiek naar ons sportpark te trekken.

Door Jan-Willem Paauw

Het Jumbo Meiden Toernooi, georganiseerd door Val-
ken’68, komt er wederom aan. Op Tweede Paasdag van 
2024 gaat dit bruisende evenement voor het derde jaar, 
weer van start. Het belooft opnieuw een groot spektakel 
te worden. Met trots presenteren wij een uitbreiding van 
de categorieën: naast de vertrouwde deelneemsters in 
de leeftijdscategorieën MO13 en MO15, verwelkomen 
we dit jaar ook met open armen de jongere talenten van 
MO11.

Het sportpark ‘t Duyfrak zal opnieuw het toneel zijn. 
Zoals altijd streven we ernaar om deze sportieve traditie 
hoog in het vaandel te houden en elk jaar te verbeteren. 

Het is een evenement dat niet alleen door deelnemers 
wordt omarmd, maar ook door toeschouwers druk be-
zocht wordt. In 2024 zijn er zo’n 200 enthousiaste mei-
den, in de leeftijdscategorieën MO11, MO13 en MO15, 
die deelnemen aan dit dynamische toernooi. 

Hemelvaarttoernooi
En dat is nog niet alles! Hemelvaartsdag staat ook in het 
teken van sportieve opwinding, waarbij het JO9 en JO11 
toernooi plaatsvindt. Deze traditie heeft zichzelf bewezen 
als een ware publiekstrekker, met bijna 400 enthousiaste 
spelers en speelsters die deel uitmaken van dit 
voetbalfeest. 

Laten we ook stilstaan bij de successen van het afgelo-
pen jaar, waarin onze eigen Valken’68-teams schitterden. 
Met trots kunnen we vermelden dat zowel Valken ‘68 
JO9-1 als Valken ‘68 JO11-1 zich in de prijzen wisten 
te spelen. Met maar liefst veertig teams was de vorige 
editie van dit toernooi een daverend succes.

Kortom, de voorbereidingen zijn in volle gang en de 
verwachtingen zijn hooggespannen. We kijken er naar uit 
om samen met jullie te genieten van weer een onvergete-
lijk Jumbo Meiden Toernooi op Tweede Paasdag en het 
JO9 en JO11 toernooi op Hemelvaartsdag. Samen blij-
ven we de traditie op sportpark ‘t Duyfrak levend houden 
en dagen we onszelf uit om wederom mooie resultaten 
te behalen. Het belooft een waar voetbalfeest te worden!
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Keurslagerij Timmers 
Al 40 jaar trotse sponsor van Valken 

Broekweg 2 Valkenburg - 071 4075951 
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Jordy Blikman
Doelman

Mike Glasbergen
Verdediger

Henk Ravensbergen
Verdediger

Dunke Lagerberg
Middenvelder

Sammy Zandbergen
Middenvelder

Frank Kardjani
Doelman

Stijn Haasnoot 
Verdediger

Jesper Slootweg
Verdediger

Stephan de Mooij
Middenvelder

Arnout Blok
Aanvaller

Thijs Scheffer
Doelman

Thijs den Hollander
Verdediger

Willem Ros
Verdediger

Bas Star
Middenvelder

Bas van Delft
Aanvaller

Martijn Blom
Verdediger

 Joshua Cooper 
Middenvelder

Ilja de Vries
Middenvelder

Nick Guijt
Aanvaller

Dirk van Duijn
Verdediger

Lars Oudshoorn
Verdediger

Samir Foedal
Middenvelder

Chris Volwater
Middenvelder

Pepijn de Jong
Aanvaller

Stijn Kalee
Aanvaller
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Bovenste rij (v.l.n.r.): Stijn Kalee, Samir Foedal, Dunke Lagerberg, Nick Guijt, Bas van Delft, Lars Oudshoorn, Jelle van den Oever, 
Niels Varkevisser, Mike Glasbergen en Bas Star.

Middelste rij (v.l.n.r.): Dennis de Raad (begeleider 2e), Johan de Winter (begeleider 1e), Pepijn de Jong, Ilja de Vries, Martijn Blom, 
Jesper Slootweg, Thijs Scheffer, Frank Kardjani, Jordy Blikman, Sammy Zandbergen, Dirk van Duijn, Julian Star, Chris Volwater, 
Harmen van Delft (fysiotherapeut) en John van Leeuwen (begeleider 2e).
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Onderste rij (v.l.n.r.): Mark Martens (grensrechter 2e), Stephan de Mooij, Lars Wietsma, Joshua Cooper, Henk Ravensbergen, 
Henk van der Nagel (assistent trainer 2e), Mike de Boer (trainer 2e), Derek van der Plas (hoofdtrainer), 
Erwin van der Nagel (assistent trainer 1e), Kees Guijt (keeperstrainer), Stijn Haasnoot, Thijs den Hollander, Arnout Blok, 
Willem Ros en Rick van der Wel (fysiotherapeut).

Ontbrekend: Samet Arikan, Floor van Duijn (assistent trainer 1e), Pepijn van Duyvenvoorde, Peter den Haas (begeleider 1e), 
Joris van Harmelen, Jan Hoekstra (begeleider 2e), Dirja Masmeijer (fysiotherapeut), Matthijs de Mooij, Stefan de Reuver en Bas Roorda.
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Erwin van der Nagel
Assistent trainer 1e

John van Leeuwen
Begeleider 2e

Jelle van den Oever
Aanvaller

Mike de Boer
Trainer 2e

Dennis de Raad
Begeleider

Julian Star
Aanvaller

Henk van der Nagel
Assistent trainer 2e

Mark Martens
Grensrechter 2e

Lars Wietsma
Aanvaller

Kees Guijt
Keeperstrainer

Harmen van Delft
Fysiotherapeut

Derek van der Plas
Hoofdtrainer

Johan de Winter
Begeleider 1e

Rick van der Wel
Fysiotherapeut

Niels Varkevisser
Aanvaller

Dinkel 29, 2491 CK Den Haag
070- 3178415                 info@devriesagf.nl

De pasfoto’s van de volgende personen ontbreken: Samet Arikan, Floor van Duijn (assistent trainer 1e), 
Pepijn van Duyvenvoorde, Peter den Haas (begeleider 1e), Joris van Harmelen, Jan Hoekstra (begeleider 2e), 
Dirja Masmeijer (fysiotherapeut), Matthijs de Mooij, Stefan de Reuver en Bas Roorda.
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Jeugd naar Denemarken

Voetballers Valken’68 schitteren 
op Haderslevcup 
In het Pinksterweekend van 29 mei vond er een uniek 
spektakel plaats voor de jeugdleden van voetbal-
vereniging Valken’68. Ze reisden af naar Denemarken 
om deel te nemen aan het prestigieuze jeugdtoer-
nooi, om de Haderslevcup. Een weekend vol 
sportieve uitdagingen, gezelligheid en nieuwe 
ervaringen stond de zeven deelnemende teams en 
hun twintig begeleiders te wachten.
        
 Door Jan-Willem Paauw

Terwijl het voorgaande jaar een toernooi met twee of drie 
teams in Oostende werd gespeeld, overtrof dit Pinkster-
weekend alle verwachtingen. Een imposante delegatie 
van zeven teams begaf zich richting Denemarken, vast-
beraden om hun beste spel te laten zien en zich interna-
tionaal te meten.

Succesvol
De spanning was voelbaar en het enthousiasme was 
zichtbaar terwijl de teams zich opmaakten voor de strijd 
op zaterdag en zondag. De spelers waren gehuisvest 
in knusse schoollokalen. Op het toernooiveld lieten de 
Valken’68 jeugdteams hun talent zien. De JO13-1 ein-
digde op een prachtige vierde plaats, waarbij ze tegen 
sterke concurrentie stand hielden. Nog opvallender was 
de prestatie van JO17-1, die de hoogste trede van het 
podium wisten te bereiken. Met vastberadenheid en 

teamwork veroverden ze de eerste plaats en bekroonden 
ze hun inzet met glans.

Maar de reis draaide niet alleen om voetbal. Tussen de 
wedstrijden door was er ook tijd om het pittoreske dorp 
te bezichtigen en de lokale horeca te verkennen. De 
straten werden overspoeld door jonge voetballers die 
genoten van hun tijd buiten het veld en nieuwe culturele 
ervaringen opdeden. Een aantal teams had zelfs ge-
personaliseerde shirts laten drukken, waardoor ze niet 
alleen opvielen met hun voetbaltalent, maar ook met hun 
unieke stijl.

Onvergetelijk
Een speciale dank gaat uit naar Van der Meij Quality 
Foods en Vegetables, die gezorgd heeft voor verfris-
sende kratjes fruit. Al met al was het Pinksterweekend 
in Denemarken een onvergetelijke ervaring voor de 
jeugdspelers van Valken’68. De Haderslevcup heeft niet 
alleen hun sportieve vaardigheden getest, maar heeft 
ook nieuwe vriendschappen gesmeed en mooie herinne-
ringen gecreëerd. Dit avontuur smaakt zeker naar meer 
en belooft een inspiratiebron te zijn voor toekomstige 
successen.

Met trots kijken we terug op een succesvolle reis en 
kijken we uit naar de volgende uitdagingen die voor ons 
liggen.

Haderslevcup
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ÉN €2,50

PER BESTELLING 
IN DE CLUBKAS!

10% 
KORTING

Als trotse hoofdsponsor Jeugd wenst 123inkt.nl iedereen
van Valken ‘68 een mooi en sportief seizoen toe.

Bestel via de clubwebsite
huismerkproducten van 123inkt.nl
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Jaarlijks is het een komen en gaan van spelers bij de 
selectie van Valken’68. Hier liggen diverse oorzaken 
aan ten grondslag. Spelers raken geblesseerd, krij-
gen een gezin of het komt niet meer uit met het werk. 
Waar oude helden vertrekken, staan nieuwe helden 
op om de clubkleuren van Valken’68 te verdedigen. 
Wij stellen onze nieuwelingen binnen de selectie 
graag aan jullie voor.

Door Joost Franse

Naam: Arnout Blok
Geboortedatum: 29 maart 2004
Woonplaats: Katwijk
Relatiestatus: Vrijgezel
Studie/werk: Studie Fysiotherapie
Vorige club(s): Quick Boys
Favoriete positie: Spits
Doelstelling 23/24: Promoveren met Valken’68.

Naam: Dirk van Duijn
Geboortedatum: 4 februari 1996
Woonplaats: Katwijk
Relatiestatus: Relatie
Studie/werk: Werkzaam als docent Lichamelijke 
Opvoeding bij Visser ’t Hooft Lyceum in Leiden
Vorige club(s): Quick Boys
Favoriete positie: Gehele linkerflank
Doelstelling 23/24: Zo hoog mogelijk eindigen, maar 
sowieso in de top vijf.

Naam: Samir Foedal
Geboortedatum: 2 juli 2003
Woonplaats: Leiden
Relatiestatus: Vrijgezel
Studie/werk: Social Work
Vorige club(s): Lugdunum, UVS, Feyenoord AV
Favoriete positie: Middenvelder
Doelstelling 23/24: Top drie halen met Valken’68.

Selectienieuws

Maak kennis met onze 
nieuwe spelers

Naam: Nick Guijt;
Geboortedatum: 8 juli 1996
Woonplaats: Leiden
Relatiestatus: Vriendin (Lyla)
Studie/werk: Werkzaam als docent Lichamelijke Opvoe-
ding bij de KTS in Voorhout
Vorige club(s): RCL en Voorschoten’97
Favoriete positie: Spits
Doelstelling 23/24: Met het team zo hoog mogelijk 
eindigen en voor een prijs gaan. Persoonlijk wil ik 
belangrijk zijn voor het team door het maken van 
doelpunten en assists.

Naam: Frank Kardjani
Geboortedatum: 11 december 1997
Woonplaats: Katwijk
Relatiestatus: Geregistreerd partnerschap
Studie/werk: Visbedrijf Amfish
Vorige club(s): v.v. Katwijk
Favoriete positie: Doelman
Doelstelling 23/24: Een vaste waarde voor het team 
worden en mezelf ontwikkelen als speler.

Op de foto van links naar rechts:
Dirk van Duijn, Dunke Lagerberg, Samir Foedal, 
Nick Guijt, Frank Kardjani, Niels Varkevisser, 
Henk Ravensbergen, Jelle van den Oever en Arnout Blok. 
Stefan de Reuver ontbreekt op de foto.
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Naam: Dunke Lagerberg
Geboortedatum: 24 oktober 1999
Woonplaats: Wassenaar
Relatiestatus: Vriendin
Studie/werk: Werkzaam bij Lagerberg Verhuisgroep
Vorige club(s): RKSV Blauw-Zwart
Favoriete positie: Verdedigende middenvelder
Doelstelling 23/24: Zoveel mogelijk minuten in het 
eerste maken.

Naam: Jelle van den Oever
Geboortedatum: 11 augustus 2000
Woonplaats: Katwijk
Relatiestatus: Relatie
Studie/werk: Werktuigbouwkundige bij Royal van Lent
Vorige club(s): v.v. Katwijk
Favoriete positie: Rechtsbuiten
Doelstelling 23/24: Mezelf ontwikkelen en de top 
vijf met Valken bereiken.

Naam: Henk Ravensbergen
Geboortedatum: 30 januari 2004
Woonplaats: Valkenburg
Relatiestatus: Vriendin
Studie/werk: Business Administration & Control Specialist
Vorige club(s): Niet van toepassing
Favoriete positie: Rechtsback
Doelstelling 23/24: Basisplaats bij het tweede elftal.

Naam: Stefan de Reuver
Geboortedatum: 8 september 1993
Woonplaats: Leiden
Relatiestatus: Getrouwd
Studie/werk: Eigen isolatiebedrijf
Vorige club(s): v.v. Katwijk, Quick Boys en SJC
Favoriete positie: Linksbuiten
Doelstelling 23/24: Mezelf laten zien bij de club en een 
vaste waarde worden binnen de selectie.

Naam: Niels Varkevisser
Geboortedatum: 12 september 1996
Woonplaats: Katwijk
Relatiestatus: Vrijgezel
Studie/werk: Werkzaam bij Rijkswaterstaat
Vorige club(s): Quick Boys en v.v. Katwijk
Favoriete positie: Links- en rechtsbuiten, spits
Doelstelling 23/24: Belangrijk zijn voor het team en 
ontwikkelen tot een betere speler.

06 10 88 49 47
06 55 89 06 83

info@glazenwasserijnederpel.nl

Nieuwkomers
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H. Star verlengd contract

Ook de komende drie jaar 
hoofdsponsor van Valken’68
Ook de komende drie jaar blijft bloemengroothandel 
H. Star hoofdsponsor van het eerste en tweede elftal 
van voetbalvereniging Valken’68. Met de nieuwe over-
eenkomst, die op woensdag 5 juli is ondertekend, 
begint het familiebedrijf aan het zevende seizoen als 
trotse hoofdsponsor van het vlaggenschip van de 
Duyfrakbewoners. 

 Door Joost Franse

Wederom is er op PR-gebied goed 
nieuws te melden! Met de 
ondertekening van een nieuw 
sponsorcontract van H. Star prijkt 
de naam van het familiebedrijf tot 
en met het seizoen 2025/2026 op 
het tenue van het eerste en tweede 
elftal. Namens het bloemen en plan-
ten inkoopbedrijf ondertekende de 
broers Gerben en Wijnand Star de 
driejarige overeenkomst. Algemeen 
directeur Gerben Star is blij met de 
verlenging van het partnerschap 
met Valken’68: ‘We hebben altijd de 
ambitie gehad om het contract te 
verlengen. Wij dragen de club een 
warm hart toe. Onze familie komt al 
sinds jaar en dag op het sportpark. 
Ook wij zien de groei die zij door-
maken en wij willen als familiebedrijf 
hier graag deelgenoot van zijn.’

De ondertekening van deze deal 
is voor Valken’68 wederom een 
mooie opsteker. Op het gebied van 
sponsoring maakt de club sinds de 
coronapandemie een enorme groei 
door. PR-voorzitter Joost Franse 
vertelt hierover: ‘Wij zijn blij dat 
zoveel ondernemers deel willen uit-
maken van het succes dat we op dit 
moment hebben. Onze jeugd groeit, 
mede door de bijdrage van betrokken 

organisaties, steeds verder. Met de nieuwe overeen-
komst van H. Star blijft er een mooie verbintenis in stand 
met een échte Valkenburgse onderneming. Hier bouwen 
wij graag verder op.’

Van links naar rechts: Gerben Star, Wijnand Star en Joost Franse.
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Jumbo Oegstgeest
Openingstijden

Maandag 8.00 - 20.00 uur
Dinsdag 8.00 - 20.00 uur
Woensdag 8.00 - 20.00 uur
Donderdag 8.00 - 20.00 uur
Vrijdag 8.00 - 21.00 uur
Zaterdag 8.00 - 20.00 uur
Zondag 12.00 - 19.00 uur

Oegstgeest, Rustenburgerpad 9

30878-4733 Oegstgeest-Advertentie magazine openingstijden 180x267.indd   1 30-07-20   16:48

10.00 - 20.00 uur
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Contractverlenging

Contractverlenging Jumbo Oegstgeest

Supermarktbedrijf blijft voor 
drie extra jaren sponsor
Jumbo Oegstgeest, gevestigd aan het Rustenburger-
pad, heeft aangekondigd dat ze hun partnerschap 
met een voetbalvereniging Valken’68 voor nog eens 
drie jaar verlengen. Het supermarktbedrijf, dat 
voorheen als hoofdsponsor van de selectie 
fungeerde, zal echter een nieuwe rol aannemen 
in de samenwerking.
        

Door de redactie

Na een vruchtbare periode als hoofdsponsor van de 
sportvereniging heeft Jumbo Oegstgeest besloten om 
het partnerschap voort te zetten, zij het met een gewij-
zigde focus. Terwijl het eerder diende als hoofdsponsor 
met prominente merkweergave, zal Jumbo Oegstgeest 
nu een meer ondersteunende rol innemen. Desalniet-
temin blijft het bedrijf een essentieel onderdeel van de 
Valkenburgers. 
Deze verschuiving wordt gezien als een strategische 

beweging om de betrokkenheid van Jumbo Oegstgeest 
bij de gemeenschap te benadrukken en verder te ver-
sterken. Door af te stappen van het hoofdsponsorschap 
kunnen ze een breder scala aan initiatieven ondersteu-
nen, zoals bijvoorbeeld jeugdprogramma’s, dat bijdraagt 
aan de groei en ontwikkeling van de club.
Zowel Jumbo Oegstgeest als Valken’68 hebben hun 
enthousiasme geuit over de voortzetting van deze 
samenwerking. Valken’68 waardeert de voortdurende 
steun van Jumbo Oegstgeest, terwijl het supermarktbe-
drijf verheugd is om op een nieuwe manier bij te dragen 
aan de gemeenschap die ze bedienen.
Met de contractverlenging voor drie jaar zetten Jumbo 
Oegstgeest en Valken’68 een positieve stap richting een 
langdurige en vruchtbare samenwerking die de club en 
gemeenschap zal versterken. De aanpassing van de rol 
van Jumbo Oegstgeest benadrukt hun inzet voor 
duurzame betrokkenheid en ondersteuning van 
lokale initiatieven.
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DOWNLOAD DE TAXI BROUWER APP

BOEK VIA DE WEBSITE: WWW.TAXIBROUWER.NL · BEL: 071 36 11 000 OF VIA ONZE APP

B R O U W E R  T R A V E L T A X I  B R O U W E R B R O U W E R  T O U R S

TOEKOMST!
WIJ ZIJN KLAAR

VOOR EEN DUURZAME

BROUWER COMPANY  |  KEYSERSWEY 38 - 40  |  2201 CW  NOORDWIJK  |  071 - 365 00 90  |  WWW.BROUWERCOMPANY.NL



39

Afscheid omroeper
  

Duizendpoot Rein de Winter stopt als omroeper

“Iliass Oukhattou met rugnummer 
7 is vervangen door Vithusan 
Vigneswaran met rugnummer 15”
Na ruim twintig jaar is Rein de Winter in mei van 2023 
gestopt als omroeper van het eerste elftal van Val-
ken’68. Samen met de stem van ’t Duyfrak blikken we 
terug op zijn lange carrière en zijn benieuwd naar zijn 
verhaal en natuurlijk waarom hij de microfoon over-
draagt aan een nog te vinden opvolger.  

Door Henk Imthorn

Het valt vandaag de dag niet altijd mee om omroeper te 
zijn bij de voetbalvereniging. De achternamen zijn niet 
meer de namen die je twintig jaar geleden op de voetbal-
velden hoorde. “Het is goed dat ik de avond van te voren 
al de spelerslijsten krijg, dan kan ik thuis oefenen. Als 
ik er niet uitkom benader ik voor de wedstrijd de bege-
leiders van de tegenstander voor de juiste uitspraak. 
Maar als ik het verkeerd zeg heeft het publiek dat toch 
niet door. Wel zie je wel eens een speler opkijken zo van 
heeft tie het over mij,” aldus Rein de Winter, tot voor kort 
“opperspreekmeester” bij Valken’68. Na ruim twintig jaar 
is Rein gestopt. Het is tijd voor een nieuw geluid.

In 1969 werd Rein als twaalfjarige jongen lid van Val-
ken’68. Het gezin De Winter woonde in de Marinus 
Poststraat, waar heel wat Valken’68-leden woonden. Zo 
ook Cees van Dijk, die Rein als jeugdleider kreeg. Als 
junior deed Rein al vrijwilligerswerk. Iedere maand bracht 
hij het clubblad van Valken’68 rond. Daarnaast ging hij 
op zijn brommer naar Katwijk om de Lotto/Toto formulie-
ren op te halen (jarenlang een belangrijke inkomstenbron 
voor de club). Als jonge senior werd hij al jeugdleider 
van de D-junioren. Valken’68 D2 waren zijn jongens. 
Rein was een echte regelaar. Dat hadden de jongens van 
Valken’68 7 gauw door en op twintigste werd Rein aan-
voerder gemaakt van het elftal. Een functie die hij dertien 
jaar vervulde. Het hoogtepunt in zijn voetbalcarrière was 
in 1978. Ter gelegenheid van het tienjarige bestaan van 
Valken’68 werd er een onderling toernooi gehouden. Het 
zevende moest aantreden tegen het eerste. Vanwege het 
kwaliteitsverschil (op papier) kregen zij voorafgaand een 
6-0 voorsprong, die zij moesten verdedigen. In die tijd 

waren de doelpunten zeer zeldzaam en halverwege de 
tweede helft stond het nog steeds 0-0. Toen ook keeper 
Hans Nijgh mee ten aanval trok was het Rein, die met 
een ‘lob’ het verlaten doel vond en het zevende op 1-0 
zette. Uiteindelijk werd het 1-1, ofwel 7-1 voor Rein en 
zijn mannen. 

Materiaalbeheerder
Rein stopte met voetballen in 1990 en kwam twee jaar 
later in het bestuur. Zijn functie was materiaalbeheerder, 
maar daar kwam al gauw bouwzaken bij. Uitbreiding van 
kleedruimten en renovatie van het bestaande complex 
stonden op de rol. Onder het voorzitterschap van Jan 
Lamboo werden er vier kleedkamers bijgebouwd. Vanuit 
het bestuur regelde Rein zoveel mogelijk vrijwilligers om 
de renovatie met zelfwerkzaamheid betaalbaar te hou-
den. 

In zijn bestuursperiode werd ook de kantine uitgebreid 
en kwam er een nieuwe bestuurskamer op de verdie-
ping met een heuse Viproom en werden de toiletruimten 
verplaatst naar de entree. In 2005 kwam de kers op de 
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Afscheid omroeper

taart; een echte tribune langs 
het hoofdveld met daaronder 
kleed- en bergruimten. In 2006 
stopte Rein met het besturen en 
werd hij benoemd tot erelid van 
de vereniging.

Niet stil zitten
Maar Rein ging niet op zijn 
lauweren rusten. Begin deze 
eeuw werd Rein omroeper bij de 
thuiswedstrijden van het eer-
ste. Hij nam deze taak over van 
Ton de Vries, die we regelmatig 
terugzagen als verslaggever bij 
RTV Katwijk (voorheen VLOK). 
Rein begon zijn avontuur tussen 
de dug-outs. Met de microfoon in de hand hoorde hij de 
informatie uit eerste hand. Hij verhuisde naar de open 
tribune (zie foto). Her en der hingen er toeters, die het 
geluid over het sportpark joegen. Het probleem daarbij 
was dat hij vaak last had van zijn eigen echo. De nieuwe 
tribune kwam als geroepen voor onze spreekmeester. 
Gerard van Duijn en Erwin van de Nagel bemoeiden 
zich met de geluidsinstallatie. Er werden tunes gemaakt 
voor als er een doelpunt werd gescoord. Muziek tijdens 
de warming up werd door de selectie zelf ingebracht. 
Het was vaak behelpen, maar gelukkig was er altijd een 
oplossing. Drie jaar terug kreeg Valken’68 eindelijk pro-
fessionele apparatuur. Peter van Oorschot was inmiddels 
aangesteld als technische man. 
Hij zat er niet alleen bij de wedstrijden, maar ook als er 
een (jeugd)toernooi was of een ander evenement. Dit 
tot ieders tevredenheid. En dan toch stoppen. Waarom 

eigenlijk. Rein: “Ik ben al een tijdje op zoek naar meer 
variatie en verandering. Het gaat een beetje vervelen. De 
uitdaging, ondanks die prachtige achternamen, is er af. 
En ik moet toegeven, dat ik het niet zou weten. Wellicht 
dat een nieuwe speaker daar uit komt.”

Voorlopig afscheid
Op 20 mei jl. was het laatste optreden van Rein als om-
roeper. Vanaf zijn twaalde jaar vrijwilliger bij Valken’68. 
Clubblad, Lotto/Toto, aanvoerder, bestuurder, bouwcom-
missie, omroeper en dan moeten we ook nog melden; 
ruim vijftien jaar penningmeester van de club “Vrienden 
van Valken’68”. We kunnen terecht spreken van een éch-
te duizendpoot met een roodgeel hart. Op de vraag naar 
zijn toekomst bij Valken’68 zegt Rein: “Er komt vast wel 
weer iets op mijn pad.”

Rein de Winter (midden
bovenin, witte vlek, zat
Rein ruim vijftien jaar 
met microfoon)

Rein de Winter (tweede van rechts gehurkt)
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www.kokkinderopvang.nl

Neem voor meer informatie contact met ons op via 
071 - 4097 535 of info@kokkinderopvang.nl

Kinderopvang in Valkenburg
van 0 tot 13 jaar

Unieke buitenschoolse opvanglocatie bij Valken ‘68! 

• Kindercentrum Binnenste Buiten

• Peuteropvang Peuterpret 

• BSO Buitengewoon

• Kindercentrum ‘t Duyfrak

• Peuteropvang Peuterburg

• BSO Rakkers

Valkenburg 
Centrum

Brede School 
’t Duyfrak
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Trainer MO13 

Maak kennis met…

De trainer van MO13 
Kees Jonker
Hij stond als trotse vader langs de lijn. Soms iets te 
fanatiek, maar altijd vol enthousiasme en met veel 
plezier. Tot zijn dochter zei: ‘Pap, als jij je er altijd zo 
mee bemoeit, moet je trainer worden.’ En met die 
woorden van Charlie Jonker begon Kees Jonker aan 
het trainersavontuur. Sinds vorig jaar is Kees de vaste 
trainer van het meidenelftal, toen nog de MO11-1 en 
komend seizoen de MO13-1. Uit diverse gemengde 
teams zijn de meiden samengebracht. Sommige mei-
den twijfelden nog. Maar uiteindelijk hebben genoeg 
meiden de overstap gemaakt en is er een ontzettend 
leuk elftal ontstaan. 

Door Marjette Robbers

Van meidenvader naar trainer
Kees doet het gelukkig niet alleen. Ondanks dat hij als 
vader van twee meiden genoeg ervaring heeft, merk je 
dat meiden ook behoefte hebben aan een vrouwelijke 
trainer. Daarom is Kees heel blij dat Thirza Guijt al die tijd 
aan zijn zijde staat. Een jonge meid van 19 jaar staat toch 
iets dichter bij beginnende pubermeiden dan hij. Daar-
naast krijgt hij regelmatig hulp en tips van Artan Reçica, 
een van de vaders van de meiden en onderdeel van de 
Technische Commissie Jeugd bij Valken’68. Het komen-
de jaar wordt dit trainersteam versterkt met Jos van den 
Berg. Hij trainde de MO13-2 vorig jaar. Zijn dochter Elin 
blijft nog een jaar in onder 13 spelen. De meiden hebben 
dus straks genoeg steun, maar reken er maar op dat 
de trainers het ze niet makkelijk gaan 
maken. Dit jaar spelen ze voor het eerst 
op groot veld en dat wordt wel even 
wennen, ook al zijn ze er als team zeker 
aan toe. 

Jongens tegen de meisjes
We gaan het toch doen…ze even met 
elkaar vergelijken. Want hoewel mei-
den natuurlijk absoluut niet onderdoen 
voor jongens, werkt de dynamiek in een 
meidenteam toch net anders. Waar jon-
gens vaak fanatiek voor de winst gaan, 
is voetbal voor meiden ook een sociale 
gebeurtenis. Voor de training wordt eerst 

even bijgekletst. Daar neemt Kees ook altijd de tijd voor, 
want anders krijg je geen focus tijdens de training. Je 
moet soms al best veel moeite doen om de aandacht te 
krijgen en vast te houden. Toch is Kees ook helder: voor 
de training en erna is genoeg tijd voor het sociale aspect, 
maar er moet nog steeds gevoetbald worden. 

Dat de dynamiek anders is bij meiden dan bij jongens, 
daar moet je als trainer wel rekening mee houden. Hoe 
Kees dat doet? Door te luisteren en Thirza in te zetten 
als het nodig is. De meiden bereiken nu steeds meer een 
leeftijd waar onzekerheid en puberteit een rol spelen. 
Dan is het heel fijn dat zij bij kan springen waar het nodig 
is. Thirza is ook geen vreemde bij Valken 68. Zij heeft 
jaren gevoetbald bij Valken 68.

Wat Kees het meest is opgevallen is dat alle meiden een 
verpleegkundige in zich hebben. Waar jongens bij wijze 
van spreken over een gevallen speler heen springen 
om te scoren, ligt bij de meiden het hele spel direct stil. 
Iedereen laat letterlijk alles uit hun handen vallen om ‘het 
slachtoffer’ gezamenlijk te helpen en te steunen. Daar 
moest Kees wel even aan wennen. Maar gelukkig is 
Thirza hier de aangewezen persoon om de juiste balans 
tussen de hulp, steun en het voetbalspel te vinden. 
Dan is er tot slot nog het competitieve aspect. Natuurlijk 
gaan ook de meiden voor de winst, maar bij verlies 
stappen zij er vaak net iets makkelijker overheen dan 
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jongens, ziet Kees. Ook hier speelt het sociale aspect 
een grote rol. Bij zowel de winst als het verlies staat 
gezelligheid en het team onderling voorop. Daar komt bij 
dat vriendinnen vaak bij elkaar in het team willen zitten. 
Het kan zelfs een reden zijn voor een meid om van voet-
bal af te gaan als haar vriendinnen in een ander team 
zitten. 

Vrienden voor het leven
Kees heeft wel geluk met de ouders in het team. Er 
heerst een hele fijne sfeer met behulpzame ouders en 
lieve meiden. Ook buiten het veld ontstaan mooie vriend-
schappen en dat stimuleert Kees waar mogelijk graag. 
Want een groep die ook een team is buiten het veld, is 
tijdens een wedstrijd nog sterker. 
Afgelopen jaar zijn de meiden dan ook met zijn allen in 
de Dorpsweide van Valkenburg gaan teambuilden en 
surfen. Ook hebben zij met zijn allen wedstrijden van het 
Nederlands Elftal gekeken. Er is meer dan het spelen op 
het veld. Je kan vriendinnen voor het leven maken. Dat 
zorgt voor meer begrip op het veld in ‘the heat of the 
moment’. 
Maar het belangrijkste is voor Kees het creëren van een 
veilige omgeving. Hij wil de meiden meer dan voetbal 
bijbrengen. Door het geven van complimenten, zie je ze 
groeien en in zichzelf geloven en dat is waar Kees het 
voor doet. Dat beetje zelfvertrouwen geven waar ze zich-
zelf verder op kunnen ontwikkelen. 

Het nieuwe seizoen
Fysiek zijn sommige meiden soms nog voorzichtig. An-
dere meiden zijn al wat meer geslepen en duiken er wel 
vol in tijdens een wedstrijd. Daar is nog balans in aan te 
brengen. 

De meiden spelen in een volledige meidencompetitie. 
Marieke Spaanderman krijgt een nieuwe rol door meiden 
te observeren en eens in de zoveel tijd een training te 
geven. Bij de meiden is er namelijk nog geen echt selec-
tiebeleid waarin de beste speelsters in het beste elftal 
komen. Hopelijk komt daar verandering in.
Als trainer heeft Kees zelf ook groeiproces doorgemaakt. 
Toen hij vorig jaar startte, wilde hij het onderste uit de 
kan halen. Alleen daar dachten de meiden soms anders 
over. Hier heeft hij zichzelf in moeten aanpassen. Hij 
heeft gevraagd of dochter Charlie hem nog als trainer wil 
komend seizoen en gelukkig heeft hij haar toestemming 
gekregen. Dus mag hij zich samen met Thirza en Jos 
blijven inzetten voor deze toppers.

Het geheim van een goede gezondheid is een
combinatie van factoren; bewegen, voeding en
ontspanning. Ga aan de slag met onze Personal

Trainers of doe mee met de bootcamps. 
Allebei kan natuurlijk ook! 

Pak je voeding en lifestyle aan en ga voor een
betere versie van jezelf!

JOIN USJOIN US

06 143 644 91 www.vitaaltrainer.nl De Bolder 1, Katwijk

100% FIT EN VITAAL100% FIT EN VITAAL

Trainer MO13
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Vrijwilliger van het jaar

“Prestatiegericht denken zonder 
plezier uit het oog te verliezen”
Afgelopen februari vond de vrijwilligersavond plaats. 
Een speciale avond om de vrijwilliger, waar Valken’68 
zoveel belang bij heeft, eens in het zonnetje te 
zetten. Tijdens het feest wordt traditioneel de 
Vrijwilliger van het Jaar benoemd. Dit jaar koos de 
jury voor de altijd bescheiden Dirk Duinsbergen. 

Door Wim Masmeijer

De redactie is benieuwd naar het verhaal van Dirk en 
is benieuwd hoe hij bij de Duyfrakbewoners terecht is 
gekomen: “Ik ben in 2011 in Valkenburg komen wonen. 
Door enkele buren, die ook actief bij de voetbalvereniging 
waren, ben ik bij Valken’68 terecht gekomen en trap ik 
zelf inmiddels al jaren op woensdagavond een balletje en 
sinds dit seizoen hebben wij ook een 35+ competitie op 
de vrijdagavond,” steekt Dirk van wal.
Dirk had zijn voetbalschoenen al enige tijd in de wilgen 
hangen, maar stilzitten deed hij niet! Fietsen, moun-
tainbiken en ook de triatlon waren bezigheden om zijn 
conditie op peil te houden. Een voetbalachtergrond had 
hij wel degelijk. Hier vertelt Dirk over: “Ik heb altijd bij AVV 
Alphen gevoetbald. Ik zou mezelf omschrijven als een 
simpele verdediger. Verdedigen, bal afpakken en heel snel 
inleveren bij mensen die wel konden voetballen. Toch heb 
ik toen ik achtien jaar was ook een jaar bij ADO gespeeld. 
Dat was in de tijd dat ADO en FC Den Haag nog ge-
scheiden waren. De stap van de Tweede Klasse naar de 
Tweede Divisie was erg groot, maar ik heb daar wel een 
leuke tijd gehad. Toen ben ik weer terug gegaan naar AVV 
Alphen en heb ik daar in het eerste gespeeld. Toen ik op 
mijn 23e naar Leiderdorp verhuisde ben ik gestopt met 
voetballen. Dirk is in het dagelijks leven werkzaam bij een 
grote Amerikaanse farmaceut. Dirk gaat hier dieper op in: 
“Wij produceren eigenlijk alles wat je in een laboratorium 
kunt gebruiken voor wetenschappelijk onderzoek. Ik heb 
zelf twintig jaar in het lab zelf gewerkt, maar nu heb ik een 
meer ondersteunende rol. Ik geef trainingen in het gebruik 
van apparaten voor PCR testen. Zijn er problemen? Dan 
word ik vaak opgeroepen om dit op te komen lossen.”

Vrijwilliger van het Jaar
Dirk en zijn vrouw Jessica hebben twee zonen. Sebas en 
Stijn. Beiden voetballend bij Valken’68 in respectievelijk 

de JO14-1 en JO10-1. Dirk ligt dit toe: “Toen Sebas be-
gon met voetballen hielp ik al snel mee op de woensdag-
middag om training te geven. Adri Imthorn trainde toen de 
minioren. Ik ben met Sebas meegegroeid tot de JO13-1. 
Daarna ben ik Stijn gaan trainen bij O8 en O9.” Daar blijf 
het niet bij. Naast het geven van trainingen en begeleiden 
blijkt Dirk ook organisatorisch sterk. “Ik ben een aantal 
jaar verantwoordelijk geweest voor het samenstellen van 
het trainingsschema en ook een aantal jaar in de Techni-
sche Commissie van de Jeugd gezeten. Nu ben ik al een 
aantal jaar materiaalman van de jeugd,” vervolgt Dirk.

Bescheidenheid siert de mens en dit typeert ook 
Duinsbergen. Hij was blij verrast met zijn benoeming 
als Vrijwilliger van het Jaar. “Voor mijn gevoel doe ik niet 
superveel en ik doe het vooral omdat ik het leuk vind. 
Het maakt me zeker trots dat ik toch met, in mijn ogen, 
lokale helden op de lijst sta,” glundert Dirk. 
“Vooral voor en na het seizoen ben ik druk met het ma-
teriaal. Vroeger werd er veel gedeeld met ballenkarren. 
Dat was best lastig organisatorisch. Ik heb een aantal jaar 
terug voor elkaar gekregen dat in principe ieder jeugdlid 
de beschikking heeft over een bal. Dat loopt nu lekker,” 
legt Dirk uit. 

Wat zou Dirk Valken mee willen geven voor de 
toekomst? 
“Ik vind prestaties erg belangrijk. Je wil toch dat de jeugd-
spelers van nu ook later te vinden zijn om 14:30 uur op 
het hoofdveld bij het eerste. Ik zou iets meer 
prestatiegericht willen den-
ken maar plezier moet hier 
het allerbelangrijkste blijven.”
En dat plezier vindt hij ook 
bij deze vereniging. “Valken 
blijft ondanks de groei van de 
laatste jaren een dorpsclub. 
Je merkt dat de vereniging 
groeit van onderaf en men-
sen vinden snel hun aanslui-
ting. Iets wat ik vroeger bij 
mijn oude vereniging 
ook zag,” eindigt Dirk 
het interview. 
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Trainingskamp

Verslag trainingskamp Carvoeiro (Portugal)

Selectie voor het eerst in 
Portugal
Het was een historisch moment voor voetbalvereni-
ging Valken’68, want voor het eerst sinds haar op-
richting werd er een trainingskamp in het buitenland 
georganiseerd. Het doel van dit bijzondere trainings-
kamp was om onze club verder te professionaliseren, 
ons voor te bereiden op de tweede helft van het sei-
zoen en de teamgeest van de selectie te versterken. 
Met een delegatie bestaande uit vijftig spelers, stafle-
den, bestuursleden en tien gewaardeerde sponsoren 
vertrokken we op 13 januari 2023 om 03:00 uur vanaf 
Schiphol in professioneel Valken tenue naar Faro. 

Door Jan-Willem Paauw

Dag 1: Aankomst in Carvoeiro
Na een aangename vlucht en een autorit van ongeveer 
een uur arriveerden we in het prachtige kustplaatsje Car-
voeiro, waar we verbleven in een sfeervol hotel aan zee. 
Na het inchecken en uitpakken van onze koffers stond 
er voor het tweede elftal al meteen een oefenwedstrijd 
gepland tegen Nieuwleusen 2, op slechts een kwartiertje 
rijden van ons hotel. Genietend van het zonnige weer en 
vergezeld door onze sponsoren, zagen we een boeiende 
wedstrijd eindigen in een gelijkspel: 
0-0. Ondertussen werkte het eerste 
elftal een intensieve training af ter 
voorbereiding op hun wedstrijd 
tegen de zondagamateurs van 
Kampong (Vierde divisie), die de 
volgende dag op het programma 
stond. De avond werd afgesloten 
met een gezellig happy hour in de 
Carvoeiro Bar en een heerlijk diner 
in restaurant Taste.

Dag 2: Confrontatie met 
Portimonense
Na een stevig ochtendontbijt ver-
trokken we naar het trainingscom-
plex van Portimonense, een ploeg 
die op dat moment de negende 
plaats bezette in de Primeira Liga. 
Om 10:00 uur begon de wedstrijd, 

en onze sponsoren werden verwend met verse koffie en 
pastel de nata. Al snel wist Valken de score te openen 
met een fraai doelpunt van Lars Wietsma. Onder leiding 
van interim-hoofdtrainer Erwin van der Nagel vocht ons 
team moedig, en dankzij een prachtige actie van Samet 
Arikan werd het 2-2. Helaas kregen we vlak voor het 
einde van de wedstrijd een tegendoelpunt te verwerken, 
waardoor we met 2-3 verloren. Desondanks verdiende 
Erwin van der Nagel alle lof voor zijn prestaties als ver-
vangend hoofdtrainer en voor het feit dat hij nu de groep 
trainde, na jarenlang deel te hebben uitgemaakt van de 
selectie. Ga er maar eens aan staan!

Na de wedstrijd verzamelden de sponsoren zich voor 
een onverwacht uitje naar het schitterend gelegen race-
circuit Autodromo Internacional do Algarve, waar we ons 
aan karting waagden. Dit circuit in de gemeente 
Portimão had in 2020 en 2021 Formule 1-races gehost 
en zorgde voor een geweldige ervaring. Het duo Joris 
van Harmelen en Rick Dijkhuizen ging er uiteindelijk met 
de trofee vandoor. ‘s Avonds werden we verwend met 
een heerlijk Italiaans diner in Villa Medici. Kortom: weer 
een geweldige dag in het prachtige en zonnige Portugal.
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Ancora Hypotheken kan u de meest uiteenlopende
hypotheekvormen aanbieden omdat ze samenwerkt met
vrijwel alle geldverstrekkers in Nederland.
Dit garandeert een voor u optimaal passende hypotheek.
Ancora is u graag van dienst met de aankoop,
verkoop en financiering van uw woning.

En, nu de rente zo laag staat, kan zij samen met u bekijken
of het oversluiten van uw bestaande hypotheek een optie is.

Ancora Regiobank is de enige bank in Noordwijk waar u nog gewoon
binnen kunt lopen! En in de regio is er, met 500 Zelfstandige Adviseurs,
altijd wel een RegioBank in de buurt.
Ze noemt zich dan ook een buurtzame bank.

Wat haar echt uniek maakt, is de persoonlijke relatie. U kunt zo binnen lopen
bij iemand die u persoonlijk kent met een eenvoudige vraag of voor een uitge-
breid advies. Natuurlijk kunt u bij haar ook online en mobiel bankieren.
Zij zijn en blijven uw bank dichtbij.

In recent onderzoek van de Consumentenbond gaven de klanten van
RegioBank haar het hoogste cijfer van alle banken. Daar zijn ze erg trots op.
Net als op de titel Klantvriendelijkste Bank van Nederland, natuurlijk.

Ancora Noordwijk
Kerkstraat 44
2201 KN  Noordwijk

Ancora Katwijk
Baron S. de L. Wyborgstraat 1
2225 TD  Katwijk

www.ancora.nl
Tel. 071-4016545
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Net als op de titel Klantvriendelijkste Bank van Nederland, natuurlijk.
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Ancora Hypotheken kan u de meest uiteenlopende
hypotheekvormen aanbieden omdat ze samenwerkt met
vrijwel alle geldverstrekkers in Nederland.
Dit garandeert een voor u optimaal passende hypotheek.
Ancora is u graag van dienst met de aankoop,
verkoop en financiering van uw woning.

En, nu de rente zo laag staat, kan zij samen met u bekijken
of het oversluiten van uw bestaande hypotheek een optie is.

Ancora Regiobank is de enige bank in Noordwijk waar u nog gewoon
binnen kunt lopen! En in de regio is er, met 500 Zelfstandige Adviseurs,
altijd wel een RegioBank in de buurt.
Ze noemt zich dan ook een buurtzame bank.

Wat haar echt uniek maakt, is de persoonlijke relatie. U kunt zo binnen lopen
bij iemand die u persoonlijk kent met een eenvoudige vraag of voor een uitge-
breid advies. Natuurlijk kunt u bij haar ook online en mobiel bankieren.
Zij zijn en blijven uw bank dichtbij.

In recent onderzoek van de Consumentenbond gaven de klanten van
RegioBank haar het hoogste cijfer van alle banken. Daar zijn ze erg trots op.
Net als op de titel Klantvriendelijkste Bank van Nederland, natuurlijk.

Ancora Noordwijk
Kerkstraat 44
2201 KN  Noordwijk

Ancora Katwijk
Baron S. de L. Wyborgstraat 1
2225 TD  Katwijk

www.ancora.nl
Tel. 071-4016545

van alles naar 1

Baron S. de L. Wyborgstraat 1 071-4016545   Kerkstraat 44   
2225 TD  Katwijk    mailbox@ancora.nl  2202 KN Noordwijk                                        
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Trainingskamp

Dag 3: Verkenning en Strandplezier
Op de derde dag nam Johan de Winter ons mee op een 
ontdekkingstocht door de omgeving, die ons leidde 
naar een van de mooiste stranden van Portugal. Na een 
rustige wandeling langs het strand, werden de voetbal-
lers uitgedaagd voor een partijtje voetvolley, terwijl de 
sponsoren genoten van heerlijke Sangria in de aangren-
zende Beachclub Nau. De avond werd afgesloten met 
een smakelijk diner in Casa Algarve, waar een verrukke-
lijke mixed grill klaarstond, gevolgd door een gezellige 
karaokeavond in de Carvoeiro Bar. Het was duidelijk dat 
de samenhorigheid groeide, en de selectie en sponso-
ren vormden één hecht team, waarbij bijna iedereen de 
moed had om een lied te zingen.

Dag 4: Terug naar huis
Op de laatste dag van ons trainingskamp stond een ont-
spannende looptraining langs de prachtige kust van de 
Algarve op het programma, gevolgd door een groepsfoto 
voor het hotel. Vervolgens vertrokken we naar de lucht-
haven, waar we halverwege de middag afscheid namen 
van Portugal. Johan de Winter verraste ons halverwege 
nog met zijn beloofde heerlijke kip piri piri in Guia, voor-

dat we op de luchthaven aankwamen en om 23:15 uur 
weer voet op Hollandse bodem zette.

Samen sterker
Voor alle deelnemers was dit trainingskamp een on-
vergetelijke ervaring. Het bracht de selectie dichter bij 
elkaar en dat was goed om de tweede helft van het 
seizoen in te gaan. 
De samensmelting van spelers, staf, bestuur en sponso-
ren was prachtig om te zien en vertaalde zich in de op-
volgende wedstrijden, waarin de spirit en motivatie van 
het trainingskamp in Portugal terug te zien waren. Tevens 
bood het trainingskamp een uitgelezen kans om onze 
sponsoren beter te leren kennen en onze banden te ver-
sterken. Met dank aan onze gewaardeerde sponsoren: 
Arco Fleurs, C. Haasnoot, Confianza Accountants, 

Diinks B.V., H. Star Bloemengroothandel en Hans 
Janssen Blumengrosshandel, werd dit trainingskamp 
mogelijk gemaakt.

Besluit
Het trainingskamp in Carvoeiro, Portugal, heeft een 
blijvende indruk achtergelaten op Valken’68. Deze unieke 
ervaring heeft niet alleen ons voetbalniveau verbeterd, 
maar heeft ons als club ook hechter gemaakt. We kijken 
met trots terug op dit geslaagde trainingskamp en willen 
dit in 2024 herhalen.
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Het succesjaar van de JO13-1

“We kijken met een enorm trots 
gevoel terug op vorig seizoen”
Wat een seizoen om op terug te kijken voor de 
JO13-1! Kampioen met het hoogste winstpercentrage, 
de KNVB bekerfinale mogen spelen, een mooie trip 
naar Denemarken voor een trainingskamp en een 
toernooi afsluiten met een mooie vierde plek, waarin 
zij teams troffen die twee klassen hoger spelen. Alle 
reden voor de trainer (en jeugdvoorzitter) om trots te 
zijn op deze toppers. Michael Sloos vertelt hoe hij en 
het team deze mooie successen hebben behaald en 
vooral beleefd. 

Door Marjette Robbers

Een beetje wennen
Het team speelt namelijk nog helemaal niet zo lang in 
deze samenstelling. Het jaar startte met de helft van het 
team. De andere helft ging vanwege hun leeftijd door 
naar de JO14. 

Michael en assistent trainer Dalibor Micic hebben een 
kick-off gehouden met de ouders, hoofd jeugdoplei-
ding (Edwin Kluivers) en de kinderen zelf. Met al deze 
betrokken mensen is een enthousiast team van jongens 
samengebracht. Deels doorgestroomd, maar ook jon-
gens uit het tweede en derde team vielen op en werden 
toegevoegd aan het ‘eerste’. 

Voor de kinderen soms even wennen. Want waar in de 
onderbouw nog op alle plekken gespeeld wordt, krijgen 
de tieners vanaf de JO13 een basisplek met bijbeho-
rende basistaken. Daarop wordt vervolgens het hele 
jaar verder gebouwd om de jongens te laten groeien en 
ontwikkelen op die specifieke positie. 

Speelwijze
Michael benadrukt dat, hoewel het een ontzettend 
enthousiast en goed op elkaar ingespeeld team is ge-
worden, de successen niet alleen te danken zijn aan de 
jongens zelf. Een paar jaar geleden is vanuit Valken’68 
een nieuwe structuur ingezet op het gebied van training 
en voetbalspel. De groep die hier het afgelopen jaar zo 
uitblonk, is de eerste lichting van de nieuwe structuur. 

De nieuwe structuur is in 2020 ontwikkeld en eigenlijk 
gaat het erom hoe de speelwijze bij Valken’68 moet zijn. 
Een paar pijlers uit de werkwijze is het meer op leeftijd 
indelen van de teams en techniektraining geven aan alle 
teams (niet alleen het eerste en tweede, maar juist ook 
het derde en verder). 

Bij de start van het jaar krijgen de trainers van alle teams 
een kick-off. Daarin wordt veel informatie gegeven over 
de speelwijze en de trainingsmogelijkheden. Vervolgens 
worden de trainers gedurende het voetbaljaar hierin on-
dersteund door de Technische Commissie Jeugd en de 
Hoofd Jeugdopleiding. 

Maar goed…… dan moet het wel in elkaar vallen. En 
dat gebeurde bij de JO13-1. De nieuwe structuur heeft 
bij dit team zijn vruchten afgeworpen. De groep raakte 
steeds beter op elkaar ingespeeld. Na een paar oefen-
wedstrijdjes en posities uitproberen, had elke jongen een 
basisplaats en werd er een aanvoerder aangesteld. Want 
ondanks dat de kinderen lekker in hun vel zaten, moes-
ten deze beginnende pubers wel aangestuurd worden. 
Regels en duidelijkheid is noodzakelijk om te kunnen 
bouwen en groeien.

Ook buiten het veld een team
Hoewel dit van vrijwilligers aan elkaar hangt, is buiten het 
veld bouwen aan de groep een belangrijke basis voor 
een team. De wedstrijd start niet op het veld, maar in 
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Programma seizoen 2023-2024
De KNVB heeft het volgende competitieprogramma voor Valken’68 1 in de Eerste klasse C van district 
West 2 vastgesteld. Valken’68 trapt op zaterdag 23 september 2023 de competitie af met een uitwedstrijd op 
Sportpark Zonneveld in Den Haag tegen FC Skillz.

Datum tijd Thuis team Uit team Accommodatie Plaats
23 september 2023 15:00 uur FC Skillz 1 Valken’68 1 Sportpark Zonneveld DEN HAAG
30 september 2023 14:30 uur Valken’68 1 Die Haghe 1 Sportpark ‘t Duyfrak VALKENBURG ZH
7 oktober 2023 14:30 uur Valken’68 1 LFC 1 Sportpark ‘t Duyfrak VALKENBURG ZH
14 oktober 2023 16:00 uur Wippolder 1 Valken’68 1 Sportpark Pauwmolen DELFT
28 oktober 2023 14:30 uur Valken’68 1 RKDEO 1 Sportpark ‘t Duyfrak VALKENBURG ZH
4 november 2023 15:00 uur Nootdorp 1 Valken’68 1 Sportpark ‘s-Gravenhout NOOTDORP
11 november 2023 14:30 uur Valken’68 1 VELO 1 Sportpark ‘t Duyfrak VALKENBURG ZH
25 november 2023 14:30 uur Valken’68 1 Honselersdijk 1 Sportpark ‘t Duyfrak VALKENBURG ZH
2 december 2023 14:30 uur Voorschoten’97 1 Valken’68 1 Sportpark Adegeest VOORSCHOTEN
9 december 2023 14:30 uur Valken’68 1 Forum Sport 1 Sportpark ‘t Duyfrak VALKENBURG ZH
20 januari 2024 14:30 uur Valken’68 1 Den Hoorn 1 Sportpark ‘t Duyfrak VALKENBURG ZH
27 januari 2024 18:00 uur TAC’90 Valken’68 1 Sportpark De Verlichting DEN HAAG
3 februari 2024 14:30 uur Valken’68 1 FC Skillz 1 Sportpark ‘t Duyfrak VALKENBURG ZH
24 februari 2024 14:30 uur Die Haghe 1 Valken’68 1 Sportpark Ockenburgh BENTHUIZEN
2 maart 2024 14:00 uur LFC 1 Valken’68 1 Sportpark Boshuizerkade LEIDEN
9 maart 2024 14:30 uur Valken’68 1 Wippolder 1 Sportpark ‘t Duyfrak VALKENBURG ZH
16 maart 2024 15:00 uur RKDEO 1 Valken’68 1 Sportpark Centrum NOOTDORP
23 maart 2024 14:30 uur Valken’68 1 Nootdorp 1 Sportpark ‘t Duyfrak VALKENBURG ZH
6 april 2024 14:30 uur VELO 1 Valken’68 1 Sportpark VELO WATERINGEN
20 april 2024 14:30 uur Honselersdijk 1 Valken’68 1 Sportpark De Strijphorst HONSELERSDIJK
4 mei 2024 14:30 uur Valken’68 1 Voorschoten’97 1 Sportpark ‘t Duyfrak VALKENBURG ZH
11 mei 2024 14:30 uur Forum Sport 1 Valken’68 1 Sportcomplex ‘t Loo VOORBURG
18 mei 2024 14:30 uur Valken’68 1 TAC’90 Sportpark ‘t Duyfrak VALKENBURG ZH
25 mei 2024 14:30 uur Den Hoorn 1 Valken’68 1 E.R. van Dijk Sportcomplex DEN HOORN

de kleedkamer en daar eindigt de wedstrijd ook. Pes-
ten is geen optie. Fouten mag je altijd benoemen, maar 
vertel ook wat goed gaat. Het is mooi om te zien hoe de 
jongens zich hierin ontwikkeld hebben. Ze komen voor 
elkaar op en spreken elkaar aan. 

Die veilige omgeving creëer je alleen als ze elkaar ook 
buiten het veld kennen. Na de wedstrijd allemaal in de 
kantine nog wat drinken. Het seizoen afsluiten met een 
partijtje bowlen en eten. Samen lunchen of af en toe 
ontbijten voor de wedstrijd. Allemaal voorbeelden van 
teambuilding. Het hoeft niet altijd groots te zijn, maar 
draagt bij aan begrip en waardering in het veld. 

Wat voor de JO13-1 wel groots was en de jongens niet 
snel zullen vergeten, was het trainingskamp in Denemar-
ken. De rit ernaar toe, slapen in een oud schoolgebouw, 
een toernooi mogen spelen en als klap op de vuurpijl in 
een kussengevecht zonder enige moeite de trainer en 
hoofd jeugdopleiding de kamer uitmeppen. 

De jongens, Michael en Dalibor kijken met recht trots 
terug op een succesjaar en kijken uit naar een mooi 
seizoen als JO14-1.
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Familiedagen Valken’68

Spetterend slot van een 
geweldige week
Inmiddels niet meer weg te denken bij Valken’68. 
De Familiedagen! Een week vol activiteiten met als 
slotakkoord een spetterende slotdag met een muzikale 
afsluiting. Dit alles georganiseerd door Henk van der 
Nagel en zijn enthousiaste team met hulp van talloze 
vrijwilligers. Dagen voor elkaar en vooral mét elkaar!

Door Wim Masmeijer

Valken’68 is ook blij en trots dat Autocentrum van 
Egmond uit Rijnsburg zich als sponsor verbindt aan deze 
Familiedagen. Op de slotdag zelf werd zelfs het contract 
ondertekend waarmee Autocentrum van Egmond zich voor 
de komende drie jaar als sponsor zich verbindt aan deze 
mooi week.

Aftrap
De aftrap was op vrijdagavond 16 juni. De ouders van 
de O13 t/m O19 team kregen de uitgelezen kans om op 
het veld de degens te kruisen met de kinderen. Op het 
scherpst van de snede werd er gestreden maar na afloop 
bleek sport uiteraard weer te verbroederen en bleef het 
nog lang gezellig.
Op zaterdagochtend was het de beurt aan de jongste 
jeugd en was het een drukte van jewelste op de velden. 
Het zonnetje scheen en veel lachende gezichten van onze 
jeugdkanjers en ouders die moe maar voldaan nog lekker 
bleven hangen voor een sfeervol samenzijn. 
’s Middags was het de beurt aan de volwassenen. Liefst 
veertien ploegen schreven zich in voor het 7x7 toernooi. 
Bestaande elftallen, vriendengroepen, buren en ouders 
van jeugdteams stelden teams op om samen op sportieve 
wijze (scheidsrechters waren niet nodig!) maar zeker niet 
minder fanatiek een balletje te trappen. Het publiek was 
massaal aanwezig en kon genieten van prachtige doelpun-
ten en zelfs een bloedstollende penaltyserie waarmee 
Duyfrak Statafel aan het langste eind trok tegen de 
JO41-1. In de andere poule was het Valken Neuf die de 
winst naar zich toe trok. Goed om te zien dat ook de
volwassenen zich ook sportief van hun beste kant laten 
zien tijdens de Familiedagen.
Op woensdagmiddag mochten we van De Peuk gebruik 
maken voor de filmmiddag. Veel kinderen waren op de 
tekenfilm Home afgekomen. Uiteraard met de nodige 
versnaperingen om te verorberen tijdens de film. 

Bingo!
Donderdag stond voor sommigen wellicht het hoogtepunt 
van de Familiedagen op de rol. De jaarlijkse Bingo met 
bijna 175! deelnemers is altijd een groot succes en vaak 
ruim voor aanvang “volgeboekt”. Arenda Glasbergen 
en Cynthia van der Nagel weten zichzelf ieder jaar weer 
te overtreffen door fantastische prijzen te regelen voor 
zowel de bingo als voor de loterij. Zet het duo Bouke 
Bleijswijk achter het bingoapparaat en Herman Binnen-
dijk achter de microfoon neer en je hebt een geslaagde 
avond vol humor. Uiteraard bedanken wij de Oranjever-
eniging Wilhelmina voor het gebruik mogen maken van 
de bingo-apparatuur.

De vrijdagavond was er eentje voor de mensen die ervan 
hielden om hun hersenen te laten kraken. Quizmaster 
Wim Masmeijer onderwierp de duo’s aan een pubquiz 
met vragen over de meest veelzijdige onderwerpen, 
fotorondes en muziekvragen. 

Slotstuk
De meeste quizdeelnemers en alle andere inwoners van 
Valkenburg lagen nog op één oor, maar op zaterdagoch-
tend 24 juni was er al vroeg reuring genoeg op het voet-
balveld. Binnen no time werd het hoofdveld omgetoverd 
tot een waar springkussen- en survivaltoestelfestijn. Elk 
kussen of toestel had een eigen sponsor. De jeugd kon 
naar hartenlust springen en onze jeugdleden konden een 
heel parcours door ‘t Duyfrak afleggen voor de survival-
tocht.
Rond 14:00 uur was de spanning voelbaar op het park. 
De finalisten van de penaltybokaal mochten aantreden 
tegen dameskeepsters Bo van den Bosch van Ter Leede 
en Iris de Rouw van Sparta Rotterdam. Onder toeziend 
oog van vele belangstellenden werd het bij vlagen een 
bloedstollende strijd. 
Het wederom zonovergoten (de weergoden waren ons 
zoals vaker prima gezind) sportpark was ondertussen al 
flink volgelopen terwijl ondertussen ook genoten werd 
van een drankje en een vers gebakken broodje 
hamburger, braadworst of een portie kibbeling.
De slotdag werd spetterend afgesloten met een 
geweldig optreden van De Zingende Barmannen. 
De voetjes gingen massaal van de vloer en het 
seizoen 2022/2023 werd op passende wijze afgesloten.

Familiedagen
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